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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 40 

 
 

 

От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 
25.03.2014 година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  29. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 27 общински 

съветници. 

В хода на заседанието се включиха общинските съветници Зоя 
Велкова и Осман Ариф. 

По уважителни причини отсъстват общинските съветници Цветан 

Йосифов, Драгомир Николов, Димитър Стефанов и Никола Николов. 
  

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 
Разград, г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград, г-жа Ценка 
Таракчиева – зам.- кмет на Община Разград, г-н Хасан Хасанов – зам. – 

кмет на Община Разград, кметове на населени места и кметски 

наместници, представители на общинска администрация и журналисти. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 На 25.03.2014 година за участие в заседание на Общински съвет 
Разград са се регистрирали 27 общински съветници. По уважителни 

причини с предварително уведомление отсъстват общински съветници 

Цветан Йосифов, Драгомир Николов, Димитър Стефанов и Никола 
Николов. По неизвестни причини доктор Зоя Велкова и Осман Ариф. След 

като не са се обадили, аз предполагам, че ще се включат в нашата работа. 
Наличието на регистрирани 27 общински съветници дава основание да 
приемем, че е налице, определеният от чл. 27 ал. 2 от ЗМСМА кворум, 

което ми позволява да открия днешното заседание на общински съвет, 
чиито дежурен секретар ще бъде общински съветник Наско Анастасов на 
ротационния принцип. 
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 Преди да приемем дневния ред искам на днешния празник 
Благовещение да ви пожелая много благи вести в живота, много радости, 

здраве и успехи във всичките начинания, които предприемате. 
Две точки са определени в дневния ред: 

1. Докладни записки 

2. Текущи. 

Имате ли други предложения за дневния ред? Заповядайте господин 

кмете. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо председател, 

Дами и господа общински съветници, 

На основание чл. 54 ал. 4 от Правилника за организацията и 

дейността на общински съвет предлагам да бъде включена за разглеждане 
докладна записка относно съгласие за преминаване на трасе за линеен 

обект през общински имоти и разрешение за изработване на подробен 

устройствен план (ПУП) – парцеларен план с входящ номер 144 от 
21.03.2014 г. 
  

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Входящият номер е 149. Деветката е малко като четворка. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Деветката малко се е загубила. 149. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, има ли други предложения за дневния ред? Няма. 
Раздадена ви е докладна записка 149. Тя е депозирана в деловодството на 
общинския съвет по правилата на правилника преди 12 часа на предходния 
ден, предшестващ провеждането на сесията. За това при условията на чл. 

54 ал. 5 точка втора от Устройствения правилник подлагам, на гласуване 
включването на докладна записка номер 149/21.03.2014 г. в дневния ред. 

Който е съгласен моля да гласува. 
 

С 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

докладната записка е приобщена към докладните записки по точка 

първа от дневния ред. 

 

Сега подлагам на гласуване дневния ред в цялост. Моля гласувайте. 
 

С 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

дневният ред  е приет.  
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 Пристъпваме към изпълнението му. 
 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Първата в хронологичен порядък е докладна записка с входящ номер 

123. 

Докладна записка от Иво Борисов Димитров – Общински съветник 
Относно: Даване разрешение на „Общински пазари- Разград” 

ЕАД гр. Разград за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване 
под наем на имот – частна общинска собственост, включен в капитала 

на дружеството. 

Давам думата на вносителя. 
 

Г-н Иво Димитров – общински съветник, вносител 
Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Постъпило е писмо от изпълнителния директор на Общински пазари 

Деяна Колева, с което се иска да бъде проведен търг с явно наддаване за 
отдаване под наем на стопанско помещение, представляващо магазин 

номер 43, който се намира на централен общински пазар на ул. „Марица” и 

е с площ от 19 кв. м. за срок от три години за търговски цели. В момента 
това помещение е празно и аз ви предлагам да вземем решение, с което да 
дадем разрешение на Общински пазари да проведе търг с явно наддаване 
за срок от три години. 

Благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. В постоянната комисия по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации и 

постоянната комисия по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол докладната записка беше 
разгледана. Предоставям думата на председателя на постоянната комисия 
по собственост госпожа Салим да докладва и за двете комисии. 

Заповядайте. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

На 17 март се състоя поредното съвместно заседание на двете 
комисии. Докладната беше разгледана и подкрепена както следва: от 
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общинските съветници на комисия по законност със 7 гласа „ЗА”, без 
„против” и без „въздържали се” и в комисията по собственост също със 7 

гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, имате ли въпроси към вносителя? 

Няма. Изказвания и становища, предложения за допълнение на проекта за 
решение? Няма. Прекратявам дебатите. Подлагам на поименно гласуване 
докладна записка 123. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

25.03.2014 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов Отсъства   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов Отсъства   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова Отсъства   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Кина Дякова Маринова +   

11. Мартин Янков Янков +    

12. Милена Дачева Орешкова +   

13. Милена Иванова Цанева +   

14. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

15. Михаил Парашкевов Тодоров +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Мустафа Назъм Мустафа +   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

21. Никола Джипов Николов Отсъства   

22. Нурбин Белгинов Османов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф Отсъства   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +    



 5

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +    

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов Отсъства   

33. Цонка Великова Донева +   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 537 

 

В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград е 
включено стопанско помещение-магазин № 43, находящ се на 

Централен общински пазар на ул. „Марица” № 2 гр. Разград, с 
идентификаторен номер 61710.505.1818.2.5 в сграда № 2.  

Към настоящия момент помещението е свободно и предстои 

отдаването му под наем. 

Предвид гореизложеното, на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА и чл. 33, ал. 1 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград, 

по реда на чл.34, ал. 1, ал. 2, т. 1 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. 

Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община Разград 

чрез търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия и във връзка с писмо № РД-05-018/07.03.2014 г.  на Изп. 

директор на „Общински пазари – Разград” ЕАД,  Общински съвет  гр. 

Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава разрешение на „Общински пазари- Разград” EАД гр. 

Разград да проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на 

магазин № 43, с площ 19 кв.м,  находящ се на Централен общински 

пазар на ул. „Марица” № 2 гр. Разград, с идентификаторен номер 

61710.505.1818.2.5 в сграда № 2, за срок от три години, за търговски 

цели.     

2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем по т. 1 да се 
проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал. 1 и ал. 2, т. 1 от 

Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване на 

стопанска дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 
общинско участие и чрез общински предприятия. 

3. Възлага на Изпълнителния директор на „Общински пазари – 

Разград” ЕАД гр. Разград изпълнението на решенията по т. 1 и по т. 2. 
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4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

С Т А Т И Я  2 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата в списъка по точка първа е с входящ номер 126. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград 

Относно: Разрешение за изработване на подробен устройствен 

план (ПУП). 

Давам думата на вносителя на докладната записка. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Рутинна докладна записка. В Община Разград е постъпило искане от 
Атанас Тодоров Симеонов за разрешение изработване на подробен 

устройствен план – план за застрояване на собствен поземлен имот по 

кадастралната карта на гр. Разград в м.“Арменски лозя“ по реда на Закона 
за устройство на територията. Приложени са документи: 

     - задание за изработване на подробен устройствен план - план за 
застрояване. 
     - предложение за създаване на  подробен устройствен план  - план за 
застрояване на поземлен имот, подробно описан в местност „Арменски 

лозя“. 

     - скица на имота. 
     - нотариален акт за собственост. 
     - предварително становище за условията за присъединяване на обекта 
на потребител към електроразпределителната мрежа. 
      Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на проект 
за ПУП за поземлени имоти извън границите на урбанизираната територия 
се допуска с решение на общински съвет по предложение на кмета на 
общината.  

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, чието 

допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от съществуващ 

земеделски път с достатъчна широчина за нуждите и републикански път 
„Русе – Разград – Шумен“. Имотът ще бъде захранен с електроенергия с 
достатъчна мощност след изграждане на трафопост видно от 
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предварително становище за условията за присъединяване на обект на 
потребител към електроразпределителната мрежа.  

Предвид това и на основание гореизложеното и чл. 21, ал. 1, т. 8 от 
ЗМСМА, чл. 124а, ал. 1 и ал. 7, чл. 124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал. 1, 

във връзка с чл. 109, ал. 2 и чл. 110, ал. 1, т. 3 от Закона за устройство на 
територията, предлагам общинският съвет да вземе решение, с което да 
одобри заданието за изработването на проект за подробен устройствен 

план – план за застрояване в имот с идентификатор, подробно описан по 

кадастралната карта на Разград и разрешава изработването на проект за 
подробен устройствен план – план за застрояване с отреждане „За 
производствени и складови дейности“ в имот, подробно описан, по 

кадастралната карта на гр. Разград в м.“ Арменски лозя“, собственост на 
Атанас Тодоров Симеонов. 

Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 
определените за това места  в сградата на Община Разград, да се публикува 
на интернет страницата на Общината и в един местен вестник. 

Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря , господин Бояджиев. Преди да дам думата на 
председателите на постоянните комисии по ТСУ, по собственост и по 

околна среда, където беше разгледана докладната записка, за протокола да 
отбележим, че кворума вече е 28 след присъединяването към нашата 
работа на общински съветник доктор Зоя Велкова. Давам думата на 
председателя на постоянната комисия по устройство и развитие на 
територията, транспорт на общината господин Иво Димитров.заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията, 
транспорт на общината, на свое заседание, проведено на 17 март разгледа 
докладната записка. след гласуването се подкрепи единодушно с 10 гласа 
„ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, постоянната комисия по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 5 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

собственост също подкрепи докладната записка с проекта за решение. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И в постоянната комисия по околна среда, селско, горско, 

водно и ловно стопанство. Господин Ахмедов имате думата. 
 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря. 
Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

На 17 март 2014 година се проведе редовното заседание на 
постоянната комисия по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство, на което заседание беше разгледана докладна записка с 
входящ номер 126. след проведените дебати, постоянната комисия  с 8 

гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” подкрепи докладната 
записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате възможност да задавате въпроси към вносителя на 
докладната записка. понеже няма желаещи ви давам думата за становища и 

изказвания, предложения за корекции. Няма желаещи. Прекратявам дебата 
по докладна записка номер 126 и пристъпваме към нейното поименно 

гласуване. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

25.03.2014 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов Отсъства   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов Отсъства   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Кина Дякова Маринова +   

11. Мартин Янков Янков +    

12. Милена Дачева Орешкова +   

13. Милена Иванова Цанева +   

14. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

15. Михаил Парашкевов Тодоров +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Мустафа Назъм Мустафа +   
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18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

21. Никола Джипов Николов Отсъства   

22. Нурбин Белгинов Османов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф Отсъства   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +    

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +    

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов Отсъства   

33. Цонка Великова Донева +   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 538 

 

В Община Разград е постъпило искане с вх. № 103-06-18416 от 28. 

11. 2013 г. от Атанас Тодоров Симеонов за разрешение изработване на 

подробен устройствен план – план за застрояване на собствен 

поземлен имот с № 61710.609.6980 по кадастралната карта на гр. 

Разград, м.“Арменски лозя“ по реда на Закона за устройство на 

територията /ЗУТ/. Към искането са приложени следните документи: 

     - задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване. 
     - предложение за създаване на  подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване на поземлен имот с № 61710.609.6980 по КК на гр. 

Разград, местност „Арменски лозя“, представляващ земеделска земя – 

лозе – „За производствени и складови дейности“. В имота няма ток и 

вода. 

     - скица на имота. 

     - нотариален акт за собственост. 

     - предварително становище за условията за присъединяване на 

обект на потребител към електроразпределителната мрежа. 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираната територия се допуска с решение на общински съвет по 

предложение на кмета на общината. Искането за издаване на такова 

разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което се 
одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а. Атанас Тодоров 
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Симеонов е представил задание за изработване на подробен 

устройствен план - план за застрояване на собствен имот с № 

61710.609.6980 по кадастралната карта на гр. Разград в м.“ Арменски 

лозя“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 

чието допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от 

съществуващ земеделски път с достатъчна широчина за нуждите на 

ПБЗН и републикански път I – 2 „Русе – Разград – Шумен“. Имотът 

ще бъде захранен с електроенергия с достатъчна мощност след 

изграждане на трафопост видно от предварително становище за 

условията за присъединяване на обект на потребител към 

електроразпределителната мрежа. Имотът ще се използва за 

производствени и складови дейности. Предвижда се промяна 

предназначението на земеделската земя за неземеделски нужди по реда 

на Закона за опазване на земеделските земи /ЗОЗЗ/.      

На основание гореизложеното и чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 124а, 

ал. 1 и ал. 7, чл. 124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал. 1, във връзка с чл. 

109, ал. 2 и чл. 110, ал. 1, т. 3 от Закона за устройство на територията, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ : 

      

Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване в имот с идентификатор № 

61710.609.6980 по кадастралната карта на гр. Разград и разрешава 

изработването на проект за подробен устройствен план – план за 

застрояване с отреждане „За производствени и складови дейности“ в 

имот с № 61710.609.6980 по кадастралната карта на гр. Разград в м.“ 

Арменски лозя“, собственост на Атанас Тодоров Симеонов. 

Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 

определените за това места  в сградата на Община Разград, да се 
публикува на интернет страницата на Общината и в един местен 

вестник.  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в седем дневен 

срок от приемането му. 

Настоящето решение не подлежи на оспорване. 
 

Заданието за изработване на проект за подробен устройствен 

план е приложено към протокола. 

 

С Т А Т И Я  3 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата в хронологията на точка първа е докладна записка с 
входящ номер 127. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 
Разград 

Относно: Разрешение за изработване на подробен устройствен 

план (ПУП). 

Давам думата на вносителя да представи докладната записка. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В Община Разград е постъпило искане от 10. 02. 2014 г. от Амер 

Хишам Ал - Сибай за разрешение изработване на подробен устройствен 

план – план за застрояване на собствен поземлен имот, конкретно изписан 

по кадастралната карта на гр. Разград, м.“Арменски лозя“ по реда на 
Закона за устройство на територията /ЗУТ/. Към искането са приложени 

документи: 

     - задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - план за 
застрояване. 
     - предложение за създаване на  подробен устройствен план /ПУП/ - план 

за застрояване на изписан поземлен имот в местност „Арменски лозя“. 

     - скица на имота. 
     - нотариален акт за собственост. 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на проект 
за ПУП за поземлени имоти извън границите на урбанизираната територия 
се допуска с решение на общински съвет по предложение на кмета, какво и 

правя. Искането за издаване на такова разрешение се придружава от 
задание по чл. 125 от ЗУТ, което се одобрява едновременно с 
разрешението по чл. 124а. Амер Хишам Ал - Сибай е представил задание 
за изработване на подробен устройствен план - план за застрояване на 
собствен имот, подробно описан по кадастралната карта на гр. Разград в 
м.“ Арменски лозя“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, чието 

допускане се иска. Посочено е, че подхода към имота е от път III клас 
свързващ град Разград със с. Дянково. Имотът ще бъде захранен с 
електроенергия с достатъчна мощност посредством агрегат и 

фотоволтаична система, водоснабдяването ще се осъществи съгласно 

писмо за присъединяване от „Водоснабдяване Дунав“. Имотът ще се 
използва за жилищни нужди.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 
ЗМСМА, чл. 124а, ал. 1 и ал. 7, чл. 124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал. 1, 
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във връзка с чл. 109, ал. 2 и чл. 110, ал. 1, т. 3 от Закона за устройство на 
територията, предлагам общинският съвет да вземе следното решение: 

Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване в имот с идентификатор, подробно 

описан по кадастралната карта на гр. Разград и разрешава изработването на 
проект за подробен устройствен план – план за застрояване с отреждане 
„За жилищно застрояване“ в имот, подробно описан по кадастралната 
карта на гр. Разград в м.“ Арменски лозя“, собственост на Амер Хишам Ал 
- Сибай. 

Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 
определените за това места  в сградата на Община Разград, да се публикува 
на интернет страницата на Общината и в един местен вестник. 

Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, господин Бояджиев. Същите три постоянни комисии по 

собственост, по ТСУ и по околна среда разгледаха докладната записка. 
господин Димитров имате думата. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Тази докладна записка беше разгледана на заседанието на 
постоянната комисия и след проведеното гласуване също единодушно 

също подкрепена с 10 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим заповядайте. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 5 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

собственост също подкрепи тази докладна записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов имате думата. 
 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Както и при предходната докладна записка постоянната комисия по 

околна среда подкрепи с пълно единодушие докладната записка и проекта 
за решение с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси имате ли към вносителя? На комисии подробно 

беше обяснено предназначението, изискванията. Няма въпроси. 

Предложения за изменения, за допълнение. Становища. Няма. 
Прекратявам дебатите. Гласуваме докладна записка 127. Моля ви на 
микрофоните за протокола ,за да не затрудняваме дежурния секретар. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

25.03.2014 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов Отсъства   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов Отсъства   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Кина Дякова Маринова +   

11. Мартин Янков Янков +    

12. Милена Дачева Орешкова +   

13. Милена Иванова Цанева +   

14. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

15. Михаил Парашкевов Тодоров +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Мустафа Назъм Мустафа +   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

21. Никола Джипов Николов Отсъства   

22. Нурбин Белгинов Османов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф Отсъства   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +    

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +    

31. Теодор Борисов Ролев Не участва   

32. Цветан Йосифов Иванов Отсъства   

33. Цонка Великова Донева +   
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Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 539 

 

В Община Разград е постъпило искане с вх. № 103-06-1895 от 10. 

02. 2014 г. от Амер Хишам Ал - Сибай за разрешение изработване на 

подробен устройствен план – план за застрояване на собствен 

поземлен имот с № 61710.609.6981 по кадастралната карта на гр. 

Разград, м.“Арменски лозя“ по реда на Закона за устройство на 

територията /ЗУТ/. Към искането са приложени следните документи: 

     - задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване. 
     - предложение за създаване на  подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване на поземлен имот с № 61710.609.6981 по КК на гр. 

Разград, местност „Арменски лозя“, представляващ земеделска земя – 

друг вид нива – „За жилищни нужди“. В имота няма ток и вода. 

     - скица на имота. 

     - нотариален акт за собственост. 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираната територия се допуска с решение на общински съвет по 

предложение на кмета на общината. Искането за издаване на такова 

разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което се 
одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а. Амер Хишам Ал - 

Сибай е представил задание за изработване на подробен устройствен 

план - план за застрояване на собствен имот с № 61710.609.6981 по 

кадастралната карта на гр. Разград в м.“ Арменски лозя“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 

чието допускане се иска. Посочено е, че подхода към имота е от път III 

клас свързващ град Разград със с. Дянково. Имотът ще бъде захранен 

с електроенергия с достатъчна мощност посредством агрегат и 

фотоволтаична система, водоснабдяването ще се осъществи съгласно 

писмо за присъединяване от „Водоснабдяване Дунав“  Имотът ще се 
използва за жилищни нужди. Предвижда се промяна 

предназначението на земеделската земя за неземеделски нужди по реда 

на Закона за опазване на земеделските земи /ЗОЗЗ/. 

На основание гореизложеното и чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 

124а, ал. 1 и ал. 7, чл. 124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал. 1, във връзка 

с чл. 109, ал. 2 и чл. 110, ал. 1, т. 3 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
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РЕШИ : 

 

Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване в имот с идентификатор № 

61710.609.6981 по кадастралната карта на гр. Разград и разрешава 

изработването на проект за подробен устройствен план – план за 

застрояване с отреждане „За жилищно застрояване“ в имот с № 

61710.609.6981 по кадастралната карта на гр. Разград в м.“ Арменски 

лозя“, собственост на Амер Хишам Ал - Сибай. 

Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 

определените за това места  в сградата на Община Разград, да се 
публикува на интернет страницата на Общината и в един местен 

вестник.  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в седем дневен 

срок от приемането му. 

Настоящето решение не подлежи на оспорване. 
 

Заданието за изработване на проект за подробен устройствен 

план е приложено към протокола. 

С Т А Т И Я  4 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

128 е следващата докладна записка. 
Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград 

Относно: Промяна в списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2014 година. 

Давам думата на кмета като вносител. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С решение № 520 по Протокол № 37 от заседание на 30.01.2014 год. 

на Общински съвет Разград е приет списъкът за предназначението, броя, 
вида и местонахождението на общинските жилища за 2014 година. Същият 
включва 199 броя общински жилища, конкретизирани според 

предназначението си.  

 В списъка фигурират: 
 –  къща на ул.”Свети Климент” № 86, ет.1 –  включена в раздел ІV „ 

Резервни жилища” ; 

-  тристаен апартамент в ж.к. „Орел”, бл.12, вх.Ж, ап.7 – включен в 
раздел ІV „ Резервни жилища”; 
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- тристаен апартамент в ж.к. „Орел”, бл.3, вх.Г, ап.24 – включен в 
раздел І „Жилища за  настаняване под наем на граждани с установени 

жилищни нужди”;  

-  къща на ул.”Граф Игнатиев” № 7 - включена в раздел І „Жилища за  
настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди”;  

-  къща на ул.„Тутракан” № 4 - включена в раздел І „Жилища за  
настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди”; 

Към настоящия момент без наематели са имотите в ж.к.„Орел”, бл.3, 

вх.Г, ап.24, на ул. „Граф Игнатиев” № 7 и на ул.„Тутракан” № 4.  

След обсъждане в комисията по чл.3 от Наредба 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 
граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища е взето 

решение първите два имота от групата на резервните жилища да преминат 
в групата за отдаване под наем на граждани с установени жилищни нужди, 

свободното към момента общинско жилище в ж.к.„Орел”, бл.3, вх.Г, ап.24 

от групата  за отдаване под наем на граждани с установени жилищни 

нужди да премине в групата на резервните жилища, а имотите на ул.„Граф 

Игнатиев” № 7 и ул.„Тутракан” № 4 да бъдат включени в списъка на 
жилищата за продажба. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.42, ал.2 от Закона 
за общинската собственост и чл.4, ал.2 от Наредба № 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 
граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища, 
предлагам общинскиятсъвет да вземе следното решение: 

Променя списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2014 година, както следва:  
   1. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 

находящ се в гр.Разград,  ул.”Свети Климент” № 86 ет.1 от раздел ІV 

„Резервни жилища” и го включва в раздел І „Жилища за  настаняване под 

наем на граждани с установени жилищни нужди”;  

        2. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 
находящ се в ж.к. „Орел”, бл.12, вх.Ж, ап.7 от раздел ІV „Резервни 

жилища” и го включва в раздел І „Жилища за  настаняване под наем на 
граждани с установени жилищни нужди”; 

        3. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 
находящ в ж.к.„Орел”, бл.3, вх.Г, ап.24 от раздел І „Жилища за  
настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди” и го 

включва в раздел ІV „Резервни жилища”; 

        4. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 
находящ се на ул.„Граф Игнатиев” № 7 от раздел І „Жилища за  
настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди” и го 
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включва в раздел ІІ „ Жилища за продажба”, т. 1 „ Жилища за продажба 
чрез търг”; 

       5. Изключва жилищен имот– частна общинска собственост, 
находящ се на ул.„Тутракан” № 4 от раздел І „Жилища за  настаняване под 

наем на граждани с установени жилищни нужди” и го включва в раздел ІІ „ 

Жилища за продажба” т. 1 „ Жилища за продажба чрез търг”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. За протокола уведомявам ви, че кворумът е 
29 общински съветници. В нашето заседание се включва общински 

съветник Осман Ариф. Давам думата на председателите на три постоянни 

комисии, които разгледаха докладната записка. госпожо Салим ще Ви 

помоля да докладвате за съвместното заседание на постоянните комисии 

по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации, по тази докладна. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С по 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” и двете 
комисии подкрепиха докладната записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. В постоянната комисия по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване, госпожо Дякова заповядайте. 

 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

На заседанието присъстваха 7 души. Седем гласуваха „ЗА”, „против” 

и „въздържали се” – няма. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. 
 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

Извинявам се 8, тъй като имаше депозирано писмо за съгласие с 
докладната записка. 8 гласували. „Въздържали се” и „против” нямаше. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Подкрепата е на 8 общински съветници. Имате думата за въпроси. 

Да, заповядайте господин Анастасов. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 
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Господин Бояджиев, не е ли целесъобразно общинските съветници 

да разберат защо се включват четвърта и пета точка, тези жилища за 
продажба чрез търг? Предполагам, че никой от колегите не се е 
заинтересувал защо са включени за продажба. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Значи тези двете жилища са в зоната, която е срещу завод „Дружба”. 

И двете са страшно много амортизирани. Това са къщи, много стари. Не са 
в състояние вече да се ползват под наем. Въртели сме ги в различни 

варианти. Те просто са необитаеми. По – добре някой да ги вземе да ги 

възстанови и да си направи евентуално нови такива жилища. Ще бъде 
много по – добро решение отколкото да ги възстановяваме. Пълна 
амортизация. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Сега ще ги видите какво представляват. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Точно за това. Нека да им е ясно на колегите. Аз съм бил при 

Друмев…. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Не че са излишни, но просто средствата, които трябват… Те трябва 
да се съборят и да се направят на ново. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Точно така. Аз съм бил при Друмев, запознал съм се с жилищата. Но 

нека колегите да знаят какво гласуват. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Това са може би най – амортизираните жилищни сгради, които 

притежаваме в общинския жилищен фонд. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Едното мисля, че е над Е.О.Н., а другото е на „Тутракан”. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На една от постоянните комисии въпросът за целесъобразността 
беше поставен и отговори вносителят, че наистина са амортизирани и че 
стойността е в парцела, а не в самите сгради. 
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Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

„Тутракан” е и без канализация. Въобще в него квартал нямаме 
канализация. Срещу „Дружба”, от другата страна на „Дружба” всъщност. 
Между Добруджа, където е канала и „Дружба”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други въпроси? Няма. Становища относно мотивацията? 

Предложения за изменение на проекта за решение? Няма желаещи. 

Считаме, че е изяснена докладната записка по закона и целесъобразност, 
поради което прекратявам дебатите и я подлагам на поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

25.03.2014 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов Отсъства   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов Отсъства   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров Не участва   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Кина Дякова Маринова +   

11. Мартин Янков Янков +    

12. Милена Дачева Орешкова +   

13. Милена Иванова Цанева +   

14. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

15. Михаил Парашкевов Тодоров +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Мустафа Назъм Мустафа +   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

21. Никола Джипов Николов Отсъства   

22. Нурбин Белгинов Османов +   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Петя Ангелова Петкова +   
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28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +    

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +    

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов Отсъства   

33. Цонка Великова Донева +   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 540 

 

С решение № 520 по Протокол № 37/30.01.2014 год. на Общински 

съвет Разград е приет списъкът за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2014 година. Същият 

включва 199 броя общински жилища, конкретизирани според 

предназначението си.  

След обсъждане в комисията по чл.3 от Наредба 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди 

на граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища, 

е взето решение имотите, находящи се на  ул.”Свети Климент” № 86, 

ет.1 и  ж.к. „Орел”, бл.12, вх.Ж, ап.7 от групата на резервните жилища 

да преминат в групата за отдаване под наем на граждани с установени 

жилищни нужди, имотът в ж.к.„Орел”, бл.3, вх.Г, ап.24 от групата  за 

отдаване под наем на граждани с установени жилищни нужди да 

премине в групата на резервните жилища, а къщите на ул.„Граф 

Игнатиев” № 7 и ул.„Тутракан” № 4 от групата  за отдаване под наем 

на граждани с установени жилищни нужди да бъдат включени в 

списъка на жилищата за продажба. 

         Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.42, ал.2 от 

Закона за общинската собственост и чл.4, ал.2 от Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 27 

гласа «ЗА», «против» - няма, «въздържали се» - няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

      Променя списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2014 година, както 

следва:  

   1. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 

находящ се в гр.Разград,  ул.”Свети Климент” № 86 ет.1 от раздел ІV 
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„Резервни жилища” и го включва в раздел І „Жилища за  настаняване 
под наем на граждани с установени жилищни нужди”;  

        2. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 

находящ се в ж.к. „Орел”, бл.12, вх.Ж, ап.7 от раздел ІV „Резервни 

жилища” и го включва в раздел І „Жилища за  настаняване под наем 

на граждани с установени жилищни нужди”; 

        3. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 

находящ в ж.к.„Орел”, бл.3, вх.Г, ап.24 от раздел І „Жилища за  

настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди” и го 

включва в раздел ІV „Резервни жилища”; 

        4. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 

находящ се на ул.„Граф Игнатиев” № 7 от раздел І „Жилища за  

настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди” и го 

включва в раздел ІІ „ Жилища за продажба”, т. 1 „ Жилища за 

продажба чрез търг”; 

       5. Изключва жилищен имот– частна общинска собственост, 

находящ се на ул.„Тутракан” № 4 от раздел І „Жилища за  

настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди” и го 

включва в раздел ІІ „ Жилища за продажба” т. 1 „ Жилища за 

продажба чрез търг”. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 
Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

С Т А Т И Я  5 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

129 е следващата докладна записка. 
Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев – зам. – кмет на 

Община Разград 

Относно: Ползване на дървесина от Общинския горски фонд за 

предоставяне на общински структури, пенсионерски клубове, 
читалища, ветерани от войните и други социални групи за 2014 г. 

Предоставям възможност на вносителя да представи мотивите и 

проекта за решение по тази докладна записка. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря уважаема госпожо председател. 

Дами и господа общински съветници, 

Както всички знаем ежегодно Община Разград след решение на 
общинския съвет организира добива и доставката на дървесина за 
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задоволяване нуждите на общинските структурни звена, пенсионерските 
клубове, читалища, ветерани от войните и други социални групи. С 

приемането на Наредба № 22 за управление на горските територии на 
Община Разград е регламентирано, че предоставянето на дървесина на 
общинските структури и други социални групи в Община Разград, както и 

определянето на продажните цени на добитата дървесина от ОП 

„Разградлес” се осъществява след решение на Общински съвет Разград.По 

обобщената справка за постъпилите заявления изготвена от Секретаря на 
Общината потребностите за 2014 г. са в размер на 1819 куб.м., което  не 
надхвърля приетия и одобрен годишен план за ползване на дървесина от 
общинския горски фонд за 2014 г. и е възможно да бъде осигурен от ОП 

„Разградлес”. 

В тази връзка предлагам на вашето внимание проект за решение, 
касаещ определяне на обем за ползване през 2014 година от общинския 
горски фонд на дървесина в размер на 1819 пространствени кубика на 
структурни звена, подробно описани към точка 1 от точка 1.1 до точка 
1.33. Като втора точка от проекта за решение предлагам общинският съвет 
да определи продажна цена на добитата дървесина от 21 лева на куб. м. с 
ДДС за всички звена и социални групи, с изключение за тези по точка 1.12. 

и 1.13. За физическите лица по точка 1.12. и 1.13. това са именно 

ветераните от войните и военно – инвалидите и военно – пострадалите 
предложението е цената на дървесината да бъде 5 лева на куб. м. с ДДС.  

Благодаря за вниманието. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Заповядайте господин Бояджиев. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Господин Цонев, според мен тук има една техническа грешка. В 1.32. 

Българска Църква на Назарянина гр. Разград. Не е Осенец. Проверявахме 
го преди половин час. 1.32. Разград е, не е Осенец. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да грешка е. извинявайте. Така ни беше ми се струва първоначалния 
вариант. Тук трябва да е гр. Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Техническа грешка. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да. Моля тогава да бъде извършена съответната поправка от 
общинските съветници – вместо с. Осенец, гр. Разград. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги, в 1.32. църквата е в гр. Разград,  а не в с. Осенец. В 

постоянните комисии на съвместно заседание по собственост и по 

законност и на самостоятелни заседания по околна среда и по социална 
политика беше разгледана докладната записка. първо ще дам думата на 
госпожа Салим да ни уведоми за решенията на двете постоянни комисии. 

Заповядайте. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, в комисията по 

собственост и със 7 гласа „ЗА”, отново без „против” и без „въздържали се” 

в комисията по законност, и двете комисии подкрепиха докладната записка 
и проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов, постоянната комисия по околна 
среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря. 
Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги, 

На свое редовно заседание постоянната комисия разгледа докладната 
записка с входящ номер 129 и след проведените дебати с пълно 

единодушие 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, постоянната 
комисия подкрепи докладната записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И в постоянната комисия по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване ще докладва госпожа Дякова. 

 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги, 

На заседанието на комисията по социална политика докладната 
записка с предложеното решение беше подкрепена с 8 гласа „ЗА”, 

„против” и „въздържали се” нямаше. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате ли въпроси към вносителя на докладната записка? 

заповядайте. Първо господин Грънчаров. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 
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Уважаеми господин Цонев, 
По улица „Васил Левски” се събарят дървета, най – вероятно за да се 

подмладят там растенията. Искам да попитам какъв размер е дървесината, 
която се добива от там и на чие разпореждане е и влиза ли в тези кубици 

обеми тук?  

Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Анастасов и Вие искахте думата. Ако трябва заедно си 

задайте въпросите. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Както прецените. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да заповядайте. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Какво количество от утвърденото за 2013 година, тогава бяха 1894 

пространствени кубика, са предоставени след заплащане? 

Следващ въпрос: Извършен ли е анализ на потребностите от дърва за 
огрев на общинските звена, пенсионерските клубове, читалища, ветераните 
от войните и другите социални групи, за да се прецизира списъка? 

Другият ми въпрос е : Защо в точка 1.18. заедно с църквата в с. 
Пороище има добавен и тенис клуб 10 кубика и кой е направил заявката за 
дърва от тенис клуба? 

Другото е в 1.29. дърва, заявени за мюсюлманския храм в Раковски и 

здравния медиатор 4 кубика. Това мисля, че е общинско звено и би 

следвало да е на отделен ред или пък да влезе в графата там за охрана и 

други общински обекти ми се струва. 
Другият ми въпрос е: Има ли ограничение в количеството дърва за 

определени звена? 

И кой обобщава заявките и как става за храмовете, за църквите и за 
мюсюлманските храмове? 

И последен въпрос: Защо в точка 1.4. е включен клуба на ветераните 
от войните? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Приключихте ли? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Да, да. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Други въпроси има ли? Не виждам желаещи. Предоставям думата на 
вносителя за отговор. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да, благодаря.  
Най – напред на господин Грънчаров въпроса, свързан с дърветата, 

които се секат по улица „Васил Левски”. Дейността се извършва от ОП 

„Паркстрой” и те се трупат в складовата база на ОП „Паркстрой”. Към 

момента не са предвидени от тях да се дават дърва за огрев. Аз не мога да 
отговоря на въпроса до колко те биха могли да свършат работа, за да бъдат 
предоставяни по някакъв ред на тези структурни звена, тъй като добивът в 
случая се извършва един вид безплатно и не сме определяли цена на 
добита дървесина от ОП „Паркстрой” нито сме определяли някакъв обем 

за добив на дървесина от ОП „Паркстрой”. Дървата за огрев се 
произвеждат по одобрена програма, по одобрена сеч за годината само на 
ОП „Разградлес”. Така че тези дърва е възможно по някакъв начин да 
бъдат пренасочвани на по – късен етап и може би да се ползват единствено 

и само от общинските бюджетни звена, но не и от населението и от 
другите структури, които като социални такива са заложени в докладната 
записка. 

По вторият въпрос или група въпроси на господин Анастасов. Какво 

количество дървесина се е потребило от определения с решение на 
общинския съвет обем не мога да отговоря. Не мога да знам точните 
количества. Знам, че има количества, които не са доставени, може би 

малко над 100 кубика, предвид това че съответните структурни звена или 

физически лица, които са фигурирали в докладната записка не са отишли и 

не са си платили. Значи дървесината се получава след като, нали звеното, 

на което е предоставена възможността да получи дървесина при намалени 

цени, отиде и си плати в ОП „Разградлес” в определен срок едномесечен, в 
двумесечен се извършва доставката на дървесината. Явно има такива, 
които не са платили. 

По отношение на всички въпроси по надолу – анализ, защо са 
включени клубове и т.н. В докладната записка аз съм упоменал, че тя е 
изготвена на база на обобщена справка, от секретаря на общината, на 
постъпили заявления за дърва за огрев. Ето ги заявленията тук. Доста са, 
сигурно са към 20-30. въз основа на тези заявления, господин Анастасов, 
секретарят на общината е изготвил обобщена справка, а аз на основание на 
тази справка правя предложението, което в момента е на вашето внимание. 

Защо в някои точки са се комбинирали. Примерно, поставяте 
въпроса, чакайте да видя сега, да за 1.18. и 1.29. Ами за спестяване на ред. 

1.18. понеже става въпрос за Пороище, за да не пишем два пъти Пороище, 
за това е така. А 1.29. наистина е малко по – абстрактно. За да не слагаме 
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друг ред и да удължаваме максимално докладната записка за това е 
оставено в този вид – т.е. на един ред има две структури за Мюсюлманския 
храм и здравен медиатор. Това че са на един ред няма никаква пречка. 
Наистина здравния медиатор е общинска структура. Още веднъж казвам, 

че дървесината се получава след като се плати определената цена, която 

вие в момента ще обсъждате на общинското предприятие. Така че 
мюсюлманския храм като с заяви ще си получи десетте кубика. Здравния 
медиатор като заяви ще си получи четирите кубика. И мисля, че няма нищо 

нередно за това че са на един ред. 

За следващата година за следващата докладна записка, ако сме живи 

и здрави, ще се опитаме да разширим, но става много дълга и много 

подточките. Главно поради това и понеже може би е възникнала малко 

допълнително, когато е структурирана основната част на докладната 
записка и за това е добавено понеже са в едно и също населено място е 
добавена и другата структура. 

Завърших.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Кметът на общината се присъединява към отговора. 
После ще ви дам думата. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Понеже не беше много точен господин Анастасов. Пороище – става 
въпрос тук за църквата и за тенис клуб. Тенис клуб, не спортен клуб. Тенис 
клуба е помещение, което се ползва от младежите и което ние го 

отопляваме от страна на кметството. Така че тук не става въпрос за 
спортен клуб. Малко така подвеждащо. Грешката е на вносителя. 
Получаваш забележка от господин Анастасов. А по отношение на 
кубиците. Общинският съвет е в правата си по преценка, да прецени дали 

трябва да бъдат отдадени десет, пет или двадесет кубика. Вие сте хората, 
които се  разпореждате в края на краищата с основното решение и ако 

прецените, че някъде са завишени тези количества, могат да се направят 
предложения и да се фиксират и по – малки такива. Истината, така както го 

каза и господин Цонев, е че някои от тези институции, които попадат, 
които предварително заявяват потребности като не си платят пазарните 
икономики действат. Няма как да получат тогава гориво за отопление и не 
им се доставя. 

А по отношение на дървесината господин Грънчаров което каза, 
няма пречки тази дървесина, след това да бъде заприходена и в 
„Разградлес”, евентуално да влезе в оборот. Така или иначе в момента 
изпълнител на това мероприятие, защото това е мероприятие по 

изсичането и тя трябва да бъде съхранена тази дървесина, в момента е 
„Паркстрой”. Като приключат тя ще се опише и след това няма пречка с 
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един взаимен протокол да бъде прехвърлена и да бъде заприходена в 
другото, защото „Паркстрой” няма какво да я правят. Ако тя позволява да 
бъде примерно нарязана, рендосана и да се използва като дървен материал 
за пейки да, но тя, ние я махаме защото не е плътна маса, ами защото 

просто вече е куха маса. Така че освен за горене тя за нищо друго няма да 
може да се ползва. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. По отношение на въпросите 
удовлетворен ли сте господин Анастасов или имате допълнителни? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Не съм удовлетворен, но в процеса по нататък ще си кажа. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Но нямате допълнителни въпроси? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Не. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други колеги, които желаят да зададат въпрос към вносителя? 

Няма.Давам ви думата за предложения, становища и изказвания по тази 

докладна записка. заповядайте господин Анастасов. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми колеги, аз съм малко притеснен от това, че ни се предлага 
един списък за утвърждаване на количества дървесина, които следва да се 
предоставят на общинските звена, на храмове, на пенсионерски клубове, 
на читалища и т.н. на преференциални цени от 21 лев с ДДС до ползвателя. 
И ние трябва да преценим, т.е. да гласуваме това и да носим отговорност. 
Според мен не е направен опит да се установи кои от предвидените 
структури не са ползвали такива дърва. Такива има и сред училищата. 
Например училището в Осенец му са предвидени 60 кубика, а то е платило 

само 20 кубика и е преценило, че с 20 кубика може да се отоплява. Има и 

читалища в Дряновец, в Островче, в Пороище, в Гецово, които не са си 

платили и не са ползвали. От храмовете, аз за това попитах, кой прави 

заявката и кой осигурява парите. Нито от Дряновец, нито от Островче, 
нито от Пороище от храмовете, отделно Мортагоново и Радинград от 
мюсюлманските храмове не са плащали и не са ползвали. А пък с решение 
на общинския съвет 968 от 06.07.2011 година клубът на ветераните от 
войните е преместен в тъй наречен битов комбинат. Тогава, ако си 

спомняте, аз малко се възпротивих, защото там има едни 51 стълби, които 
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трябва да се качат от тези ветерани, които за да стигнат до клуба си трябва 
да ги преодолеят тези 51 стъпала. И при направената проверка, по нататък 
там са намалени спрямо миналата година хората, които имат претенции да 
се снабдят с дърва. Всички са около двадесети набор. Значи може да си 

направите извода колко годишни са. И в този клуб в битовия комбинат 
никога не се е ползвало отопление на дърва. Не знам защо продължава още 
да бъде включен в списъка. Там се отопляват с един калорифер от 
Балканската война. Трябва да е ясно кой отправя искането за определените 
количества дървесина. Говорих с отец Георги. Той заявява за града и за 
Побит камък тези храмове, които обслужва. Другите са в списъка, но както 

се вижда от миналата година не са платени и не са ползвани. Значи трябва 
да се прецизират тези неща. Значи трябва да стане ясно, че аз не съм 

против тази социална придобивка, която предоставя общината, но желая да 
се прецизира справката и списъкът с реално заявените потребности, като 

преди това общинската администрация определи нужните количества и 

потребности. Защото все пак трябва да се знае, че това са дърва с 
преференциални цени и се създават възможности за злоупотреби, макар и 

минимални има възможност за злоупотреби. Виждам в заявките си 

миналата година са заявени 10 кубика, сега 20 кубика. На няколко места 
има 5 кубика – 20 кубика. Значи трябва много внимателно да се 
прецизират от общинска администрация преди да бъде предоставено за 
гласуване тук, защото ние носим отговорност. И пак казвам аз не съм 

против това, но трябва да има взаимна връзка с ОП „Разградлес”, които 

изпълняват, защото тук се подготвят заявките, в общинския съвет се 
утвърждават, а плащането става на касата в ОП „Разградлес”. Трябва да 
има взаимна връзка между общинското предприятие и общинска 
администрация. Не зная дали някой се е запознал с миналогодишното 

изпълнение на това, което ние сме утвърдили. 

Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате ли предложения конкретни? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Не, не съм мислил за предложения, но при положение, че няма 
минимален, т.е. максимален обем дървесина нищо не можем да направим. 

Би следвало да се сложи някакъв праг за максимален обем дървесина, 
защото реалната цена, които плащат другите…. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Това Ви питам. Имате ли някакво предложение, било за отделни за 
отделни позиции, било за общия размер? 
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Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Според мен, сега като се замисля, според мен, да не прехвърлят 20 

кубика, да. Храмовете до 20 кубика. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Няма над 20. Добре. Благодаря Ви. Господин Цонев искаше думата. 
Заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да. Сега Наско Анастасов го усуква, върти, сучи и т.н. Аз нищо не 
чух съществено от него. Не може да сложим лимити. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев, ще Ви помоля по същество да говорите. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

На всички трябва да е ясно, че лимити трябва да се сложат за всяка 
една група, ако ще слагаме лимити. Аз не възразявам. Но не може на ангро 

да говорим сега 20 кубика ли да бъдат, 30 кубика ли да бъдат. Аз му казах, 

ето ги заявките. Всеки един кмет на населено място, всяка една структура е 
подала заявките и тази докладна записка е на тази заявка. Аз не мога да 
откажа. Не мога да седна да се пазаря със всяко едно звено и да го питам 

защо искаш 10 кубика, дай да ти дам 8. Това не звучи добре, никак. За това 
общинският съвет преценява и казва. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли подадено заявление по точка 1.4. Клуб на ветераните? 

Понеже се направи възражение, че там не се ползва твърдо гориво. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Сега в момента не мога да отговоря. Трябва да погледна всичките 
заявления дали има. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

По другите позиции нямаше възражения. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Но вижте какво, още веднъж казвам и го обясних. Дървесината се 
получава след като председателя на съответната структура отиде и плати. 

Разбирате ли? Добре. Предлагам, уважаема госпожо председател, точка 
1.4. да отпадне, като вносител. Задраскайте я. Кажете кое друго ви 

притеснява? Аз съм готов като вносител да оттегля и оттеглям точка 1.4. 
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Оттеглям точка 1.4. Кое друго Ви притеснява господин Анастасов? 

Кажете. Завърших. Благодаря. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Притесняваме това, че копи пейст. Копи пейст спрямо миналата 
година. Може да вземете докладната и да видите. Копи пейст. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Не е вярно. Хайде вземете докладната и да сравняваме. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Моля Ви, господин Цонев, моля Ви не влизайте в диалог. Господин 

Анастасов отново Ви питам имате ли конкретни възражения по позиции и 

конкретни предложения? Ако нямате, при положения, че е оттеглена 1.4., 

приемаме, че са изяснени всички въпроси. Други становища и 

предложения има ли? Госпожо Дякова,заповядайте. 
 

Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Искам да изразя становището на групата общински съветници на 
Българската социалистическа партия по повод тази докладна и то по 

съществената част. Най – важното е, че година наред общината изпълнява 
една положителна практика, с която да удовлетвори част от потребностите 
на бюджетни звена, да ги подпомогне в това да създадат условия за 
съществуване нормално, на физически лица, на юридически, и както 

виждате на социални структури в това число и на религиозните храмове. 
Това е една положителна практика, която показва стъпките в решаване 
социалната политика на общината. Що се отнася до количеството, за което 

ние носим отговорност наистина, аз мисля че трябва да се доверим на 
общинска администрация, след като са постъпили заявления в общинската 
администрация, след като има подписите на съответните структури за 
потребността от дървен материал, който да се ползва за огрев. А това, че 
миналата година заявените в Осенец 60, са ползвани 20 кубика – това са 
имали нужда, това са направили. Ако тази година заявят по – малко, ако 

дойте по – сериозен зимен период нека да има възможност да им бъде 
утвърдена тази заявка тяхната, а според потребностите те ще си платят 
количеството дървен материал за което имат нужда. Така че няма нищо 

страшно в това, че ние планираме тук малко повече от това, което са 
използвали. Господин Цонев беше много ясен и аз също потвърждавам 

това че е важно – това, за което платят, това ще получат. И това не би 

трябвало да ни притеснява да подкрепим тази докладна записка. Пак 
казвам, най – същественото е, че социалната политика на общината в тази 
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посока е много последователна и както виждате разширен е състава, 
ежегодно почти се разширява с допълнително нуждаещи се, за които има 
доказана такава потребност, по – важно е другото, че наистина подаваме 
ръка на структури, които сами не биха могли да решат този проблем, а така 
ние им даваме възможност да съществуват при много по- добри условия. 
Нашата група ще подкрепи докладната записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, госпожо Дякова. Господин Цонев, едно уточнение. Какво 

става с определения заявен, но неплатен и съответно неполучен материал? 

Той стои ли блокиран някъде? Това трябва да бъде ясно за гражданите. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Как ще стои блокиран. Значи нашето предприятие осъществява 
търговска дейност. То продава дървесината. Това, което остане като 

неизползвана дървесина от тази която сме гласували отива някъде другаде 
– купува се от населението. А по отношение на спорния въпрос по точка 
1.4. си спомня господин Анастасов, че говорихме, че аз съм имал предвид 

като съм я оставил тази точка за ветераните ли за инвалидите ли, но 

къщата срещу входа на училище „Вапцаров”, на улица „Вапцаров” срещу 
гимназията. Ако си спомня, че говорихме и аз съм имал предвид точно 

това нещо за тази къща. Сега дали са военно - инвалидите или са военно – 

пострадалите не мога да отговоря кои са в къщата. Но за да няма спор 

наистина си оттеглям точка 1.4. Така ли беше господин Анастасов? 

Споменах ли за нея къща? Споменах. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Господин Цонев, можехте да проверите, това е на пенсионерите. То е 
клуб на пенсионера. Така, че той получава по друг параграф. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не го дебатирайте, вносителят оттегли  тази позиция. Стана ясно, че 
ако не се закупи по преференциални цени, се продава разликата на 
нормални цени. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Не може по този начин да ни се предоставя непроверена 
информация. Аз им казах, че тогава клуба е в битовия комбинат, те не ми 

повярваха. Сега, трябваше да кажа и номера на решението, с което…. Даже 
клуба се премести един месец преди общинския съвет да вземе решение. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 
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Там имаше два клуба. Бяха заедно. После ги преместиха единия клуб 

и единия остана там. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Стана дебат на комисия за това. Оттеглена е точка 1.4. Има ли други 

желаещи да се изкажат и да направят предложение по тази докладна 
записка? Заповядайте господин Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Госпожо председател, 

Според мен дискусията влиза в една съвсем излишна посока. Аз го 

казах, като помощен орган, господин Анастасов, към Вас се обръщам по 

повод на въпросите, които зададохте. Значи общинската администрация 
като помощен орган на общинския съвет ви предоставя този вариант за 
решение. Може да има и разминаване, както е по точка 1.4. Вие 
определяте, вие сте хората, които вземате управленското решение какви да 
бъдат тези количества. Това е, както каза и Дякова, една социална 
функция, която общинския съвет, Община Разград предоставя на хората. 
Там няма цвят, няма нищо. Хората от основно третата възраст и тук някои 

специализирани институции в сферата на вероизповеданията. Ощетения на 
общината по никакъв начин не може да има, защото ние сме маркирали 

максималния размер хиляда осемстотин примерно и няколко кубика, 
определили сме и цена. Който не плати тя не се губи. Тя си остава в 
общинското предприятие и отива за населението. Ако някой се сети след 

като е дошла зимата, пак ще му бъде предоставено, ако си плати обаче. 
Така че това са едни фиксирани количества, но те не са по никакъв начин в 
ущърб, даже и на общинския съвет, ако ги остави в тези размери. Защото 

при мен има и обратната ситуация, когато посред зима се сещат някои 

такива специализирани институции и почват да ме занимават – ама не 
може ли сега допълнително да си платим, било от клубове, било 

включително вероизповедания. И аз им казвам защо не го направихте това 
нещо. И не съм съгласен с теб, че всеки може да ги плати и да ги вземе. 
Защото ако всеки отиде да ги плати и ги вземе, контрола се загубва. Трябва 
да си бъде ръководителя на съответната институция. Ако е Клуб на 
пенсионера – председателя на клуба на пенсионера. Ако е съответно 

джамия има си хора, които са от джамийското настоятелство, от 
църковното настоятелство. Издава се документ и този документ се издава 
на конкретната институция, която е заложена тук. А за конкретните 
кубици, вие вземете решение. Ако трябва да ги намалите, намалявате ги и 

приключва този въпрос.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Грънчаров ,заповядайте. 
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Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Искам да изразя становище. 
Уважаеми господин кмете, 
Бяхте изключително прав в това, което казахте. Но четейки 

докладната аз намирам следното: „По обобщена справка за постъпили 

заявления” от тези хора, които искат дърва е изготвена тази докладна. В 

последствие се оказва, че клуба на ветераните от войната не са подали 

такова заявление, което според мен компрометира цялата докладна. Има 
достатъчно време до осми месец, ако господин Цонев смята, че може да я 
оттегли и да я внесе по – детайлно и по – конкретна на следваща сесия ще 
бъде най – добре за всички. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Защо да я оттегля? 1.4. разбрах, че е ябълката на раздора. Той си я 
оттегли като вносител. Останалото защо да го оттегля? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Защото няма гаранция, че няма и други такива точки. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Какви други точки? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Ами които не са подали заявления, а са писани тук. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Ама да са подали други заявления. То си има срокове, в които ние ги 

обобщаваме и започваме да ги реализираме. Пък ако се появят чак толкова 
много, ми с една допълнителна докладна записка ще ги внесем и вие ще ги 

одобрите. Вие ги разпределяте. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Само да кажа, че ако иска може да се направи проверка. Ето ги тук са 
при мен са заявленията. Господин Грънчаров, ако искате дайте му почивка 
да ги провери.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев моля Ви. Не съм Ви дала думата. 
Уважаеми колеги…. 
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Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Уважаеми колеги…. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, 

Моля ви за спокойствие в залата. Искам да обърна внимание, за 
съжаление за пореден път това, което вършим като предварителна работа 
на постоянните комисии като че ли не дава резултат. Всички тези искания, 
възражения, съмнения и други би било редно да се направят, за това се 
правят предварителните заседания на постоянните комисии. На всички 

въпроси, които бяха зададени, и аз питах някои неща, които не бяха ясни, 

получихме отговор. Разбира се това не означава, че в зала не може да се 
пита, но сами разбирате че това обрича на една безсмислена процедура, 
защото ако сега не може да се направи съответната справка, няма да се 
получи и отговор. Това, което казва господин Цонев, ако прецените че е 
толкова важно и належащо, да направим почивка и да разгледате какви са 
направените заявки. Аз лично считам, че това е абсолютно безсмислено, 

защото изхождайки от субектите, които са дали своите заявления би 

следвало да нямаме ни най – малко съмнение, че някой ще се излага за 5, 6 

или 10 кубически метра дървесина на преференциални цени от училища, 
от читалища, от духовни храмове. Нека да бъдем по- справедливи в 
преценките си и ако имате предложения и корекции за допълнение или за 
изменение на докладната записка, направете ги. Сега е момента. 
Възползвам се от случая да заявя безпрекословната си подкрепа на тази 

докладна записка, която е една от формите на заявка на социалната 
политика на общината и на общинския съвет, защото нито един от нас не 
вярвам да има, да се възпротиви против тази социална политика – на 
преференциални цени да бъдат снабдени определени институции и 

граждани. Ако има други желаещи, предоставям ви думата за конкретни 

предложения. Ако няма прекратявам дебатите и ще подложа на гласуване 
проекта за решение като уточним следните корекции:  

- в точка 1.32. да се чете Българска Църква на Назарянина в Разград 

- точка 1.4. е оттеглена и съответно се променя номерацията на 
всички следващи след нея позиции 

- обяснението за църквата в село Пороище, че не става дума за 
спортен клуб тенис клуб, а за помещение 

- и здравният медиатор по точка 1.29., това изрично беше питано на 
постоянна комисия, че става дума за две структури от едно и също 

село. За това са на един ред- мюсюлманският храм и здравният 
медиатор, което е общинска структура. 
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С тези уточнения пристъпваме към поименно гласуване на докладна 
записка номер 129. Не ви разбрах….. Да. Следва да се промени и общия 
обем по т.1 –да се намали с 4 куб. метра, които отпадат с оттеглянето на 
позиция 1.4. Господин Цонев, като вносител ще го направите ли това – 

вместо 1819, 1815? Като извадим 4 кубически метра. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Добре, 1815. В този случай като отпадне 1.4. и се промени 

номерацията надолу, в точка 2 трябва, където пише извън лицата по точка 
1.12.,  1.13., трябва да стане 1.11., 1.12.. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, да със съответната корекция на всички. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

И в точка 3. Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На всички номерации, които са след тази по 1.4. Значи още една 
корекция, направена от общински съветник и възприета от вносителя – в 
точка 1 обема не 1819, а 1815. След тези корекции пристъпваме към 

гласуване на обстойно обсъдената и дебатирана докладна записка 129. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

25.03.2014 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов Отсъства   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов Отсъства   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Кина Дякова Маринова +   

11. Мартин Янков Янков +    

12. Милена Дачева Орешкова +   

13. Милена Иванова Цанева +   

14. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

15. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   



 36

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Мустафа Назъм Мустафа +   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

21. Никола Джипов Николов Отсъства   

22. Нурбин Белгинов Османов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +    

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +    

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов Отсъства   

33. Цонка Великова Донева +   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 541 

 

Община Разград ежегодно след Решение на Общинския съвет 

организира добива и доставката на дървесина за задоволяване 
нуждите на общински структурни звена, пенсионерски клубове, 
читалища, ветерани от войните и други социални групи. С приемането 

на Наредба № 22 за управление на горските територии на Община 

Разград е регламентирано, че предоставянето на дървесина на 

общинските структури и други социални групи в Община Разград, 

както и определянето на продажните цени на добитата дървесина от 

ОП „Разградлес” се осъществява след решение на Общински съвет 

Разград.По обобщената справка за постъпилите заявления изготвена 

от Секретаря на Общината потребностите за 2014 г. са в размер на 

1815 куб.м., което  не надхвърля приетия и одобрен годишен план за 

ползване на дървесина от общинския горски фонд за 2014 г. и е 
възможно да бъде осигурен от ОП „Разградлес”. 

Предвид гореизложеното, както и на основание чл.21 ал.2 във 

връзка с чл.21, ал.1, т. 8 и т.23  от ЗМСМА, чл.14, ал.3 и чл.18 от 

Наредба № 22 за управление на горските територии на Община 

Разград, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа 

„ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И: 
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1. Определя обем на ползване през 2014 г. от общинския горски 

фонд  на дървесина в размер на 1815  /хиляда осемстотин  и 

петнадесет/ пространствени кубика на следните структури: 

1.1. Училища и детски градини съответно 205 куб.м. и 220 куб.м. 

или общо 425 куб.м.; 

1.2. Кметства – 430 куб.м.; 

1.3. Пенсионерски клубове – 143 куб.м.; 

1.4. Хижа „Пчелина” – 50 куб.м.; 

1.5. Гараж – Община Разград – 30 куб.м.; 

1.6. Майчин център „Кармен” гр.Разград – 7 куб.м.; 

1.7. За охрана на общински обекти на територията на гр.Разград  

и за нуждите на общинските предприятия– 58 куб.м.; 

1.8. ОП”Паркстрой” гр.Разград – за осъществяване на 

общоградски инициативи – ремонт пейки, заслони в местността 

„Пчелина”, пленер по дърворезба и др.п. – 10 куб.м. строителна 

дървесина; 

1.9. Дом за деца и младежи с умствена изостаналост с.Просторно 

–  50 куб.м.; 

1.10. Читалища – 170 куб.м.; 

1.11. Ветерани от войните – 80 куб. м. за 20 души; 

1.12. Военно-инвалиди  и военно пострадали – 108 куб.м. за 27 

души; 

1.13.  Църква – с.Балкански – 5 куб.м.; 

1.14. Църква – с.Дряновец – 5 куб.м.; 

1.15. Църква – с.Топчии – 5 куб.м.; 

1.16. Църква – с.Побит камък – 10 куб.м.; 

1.17. Църква с. Пороище – 5 куб.м. и за тенис клуб 10 куб.м; 

1.18. Православен храм „Св.Николай Чудотворец”гр.Разград – 

20 куб.м.; 

1.19. Православен  храм  „Св.Георги”гр.Разград – 15  куб.м.; 

1.20. Мюсюлмански храм „Ахмед бей” /малката джамия/ 

гр.Разград– 20 куб.м.; 

1.21. Мюсюлмански храм с.Стражец – 10 куб.м.; 

1.22. Мюсюлмански храмове Дянково – 2 бр. по 10 куб.м.; 

1.23. Мюсюлмански храм  Киченица – 10 куб.м; 

1.24. Мюсюлмански храм Липник – 10 куб.м.; 

1.25. Мюсюлмански храмове Мортагоново – 2 бр. по 10 куб.м.; 

1.26. Мюсюлмански храм с.Недоклан – 10 куб.м.; 

1.27. Мюсюлмански храм с.Радинград – 5 куб.м.; 

1.28. Мюсюлмански храм с.Раковски – 10 куб.м и за здравен 

медиатор – 4 куб.м.; 

1.29. Мюсюлмански храм с.Ясеновец – 10 куб.м.; 
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1.30. Съюз на инвалидите в България – гр.Разград – 2 бр. по 5 

куб.м. 

1.31. Българска Църква на Назарянина гр. Разград – 20 куб.м.; 

1.32. Обединена божия църква 2  ул. „Осогово”  №10 – 20 куб. м. 

2. Определя продажна цена на добитата дървесина от 21 лв.  на 

куб.м. с ДДС,  за звената и социалните групи посочени в т.1., без 
физическите лица по т.т.1.11, 1.12. 

3. Физическите лица по т.1.11 и т.1.12 заплащат цена за добитата 

дървесина от 5 лв. на куб.м. с ДДС. 

4. Звената и социалните групи посочени в т.1 заплащат за 

определения им обем дървесина цената определена в т.2 в срок до  

30.08.2014г. 
5. Възлага на кмета на Община Разград да организира 

изпълнение на решенията по т.1 на платилите в срока по т.3 до 

30.09.2014 г. 
Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от 
приемането му. 
 

С Т А Т И Я  6 

  

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка № 130.  

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева –  зам. - кмет 
на Община Разград 

Относно: Продължаване срока на договори за наем за жилищни 

имоти – частна общинска собственост. 

Заповядайте госпожо Таракчиева. 
 

Г- жа Ценка Таракчиева  –  зам. - кмет на Община Разград 

Благодаря ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Към настоящия момент изтичат сроковете на договорите за наем в 
рамките на шестте години на 4-ма наематели  на общински жилища в 
гр.Разград. Същите са подали заявления за продължаване срока на 
договорите. 

С договор от 21.04.2008 г. в общинско жилище, находящо се в 
гр.Разград, ж.к. „Орел”, бл.3, вх.В, ап.14, ет.5 е настанена Донка Тодорова 
Ангелова. Поради изтичане на срока за настаняване е подадено заявление от 
наемателката за продължаване на наемните правоотношения. 

С договор от 21.04.2008 г. в общинско жилище, находящо се в 
гр.Разград, бул. „Априлско въстание” № 7, вх.Д, ап.123, ет.2 е настанен 
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Еленко Борисов Петков.  Поради изтичане на срока за настаняване е 
подадено заявление от наемателя за продължаване на наемните 
правоотношения .  

С договор от 21.04.2008 в общинско жилище, находящо се в 
гр.Разград, ж.к. „Орел”, бл.19, вх.А, ап.11, ет.4 е настанена Марийка 
Николова Апостолова –Стефанова. Поради изтичане на срока за 
настаняване е подадено заявление от наемателката за продължаване на 
наемните правоотношения. 

С договор от 07.04.2008 г. в общинско жилище, находящо се в 
гр.Разград, бул. „България” № 7, ап.6, ет.3 е настанена Албена Ивалинова 
Михайлова. Поради изтичане на срока за настаняване е подадено заявление 
от наемателката за продължаване на наемните правоотношения. 

Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград е 
разгледала подадените заявления и е установила, че лицата отговарят на 
условията за продължаване срока на договора за наем и към настоящия 
момент нямат неразплатени задължения.  

Във връзка с горното предлагам проект за вашето решение: Да бъдат 
продължени: 1. Срока на договора за наем на Донка Тодорова Ангелова 
/тричленно семейство/ за ж.к. „Орел”, бл.3, вх.В, ап.14, ет.5 /двустаен 

апартамент/  до 21.04.2018 година.  
 2. Продължава срока на договора за наем от 21.04.2008 г. на Еленко 

Борисов Петков /едночленно семейство/ - наемател на общинско жилище в 
гр.Разград, бул.„Априлско въстание” № 7, вх.Д, ап.123 /боксониера/  до 

21.04.2018 година. 
         3. Продължава срока на договора за наем от 21.04.2008 г. на Марийка 
Николова Апостолова- Стефанова- /едночленно семейство/ - наемател на 
общинско жилище в гр.Разград, ж.к„Орел”, бл.19, вх.А, ап.11, ет.4 

/двустаен апартамент/ до 21.04.2018 година. 
        4.Продължава срока на договора за наем от 07.04.2008 г. на Албена 
Ивалинова Михайлова /двучленно семейство/ - наемател на общинско 

жилище в гр.Разград, бул. „България” № 7, ап.6, ет.3 / боксониера/  до 

07.04.2018 година. 
 ІІ. Поради настъпили промени в жилищната нужда, съгласно 

предвидените в чл.13 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград норми 

за жилищно задоволяване, при възможност на Марийка Николова 
Апостолова- Стефанова да бъде предоставена гарсониера. При липса на 
свободна такава, да се приложат разпоредбите на чл.13, ал.6 от Наредба № 

17 на Общински съвет Разград. 

 Благодаря Ви.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Таракчиева.  В постоянните комисии по 

управление на общинската собственост, приватизация и 
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следприватизационен контрол и по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствените организации на съвместно заседание и по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване на самостоятелно 

такова се разгледа докладната записка. 
Госпожо Салим, ще Ви помоля да докладвате за двете комисии.  

 

Г-жа Наюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се” комисията по 

законност и със 7 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се” 

комисията по собственост и двете комисии подкрепиха докладната 
записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Дякова, комисията по социална политика. 
 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Докладната записка в комисията по социална политика беше 
единодушно подкрепена с 8 гласа „ЗА”, „против” и „въздържали се” – 

няма. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата да задавате  въпроси към вносителя. Има ли 

желаещи? Становища, предложения за корекции. Установи се, че 
наемателите са изрядни не само в изплащане на наемните си задължения, а 
на всички. Това беше попитано на комисия така, че основателно са 
предложени за продължаване, но ако имате някакви предложения за 
корекции или възражения. Не виждам желаещи. Прекратявам дебата. 
Пристъпваме към поименно гласуваме на докладна записка 130. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 
25. 03. 2014 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов отсъства   

4. Добринка Иванова Монева +   
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5. Драгомир Атанасов Николов отсъства   

6. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

10. Кина Дякова Маринова +   

11. Мартин Янков Янков Не участва   

12. Милена Дачева Орешкова Не участва   

13. Милена Иванова Цанева +   

14. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

15. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Мустафа Назъм Мустафа +   

18. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

21. Никола Джипов Николов отсъства   

22. Нурбин Белгинов Османов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф Не участва   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов отсъства   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 542 

 

1. С договор от 21.04.2008 г. в общинско жилище, находящо се в 

гр.Разград, ж.к. „Орел”, бл.3, вх.В, ап.14, ет.5 е настанена Донка 

Тодорова Ангелова. Поради изтичане на срока за настаняване е 
подадено заявление от наемателката с вх. №  94-00-189 от  05.02.2014 г. 
за продължаване на наемните правоотношения. 

2. С договор от 21.04.2008 г. в общинско жилище, находящо се в 

гр.Разград, бул. „Априлско въстание” № 7, вх.Д, ап.123, ет.2 е настанен 

Еленко Борисов Петков.  Поради изтичане на срока за настаняване е 
подадено заявление от наемателя с вх.№ 94-00-136 от 30.01.2014 г. за 

продължаване на наемните правоотношения .  
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           3. С договор от 21.04.2008 в общинско жилище, находящо се в 

гр.Разград, ж.к. „Орел”, бл.19, вх.А, ап.11, ет.4 е настанена Марийка 

Николова Апостолова –Стефанова. Поради изтичане на срока за 

настаняване е подадено заявление от наемателката с вх. № 94-00-119 

от 28.01.2014 г. за продължаване на наемните правоотношения. 

           4. С договор от 07.04.2008 г. в общинско жилище, находящо се в 

гр.Разград, бул. „България” № 7, ап.6, ет.3 е настанена Албена 

Ивалинова Михайлова. Поради изтичане на срока за настаняване е 
подадено заявление от наемателката с вх. № 94-00-292 от 20.02.2014 г. 
за продължаване на наемните правоотношения. 

        Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград е 
разгледала подадените заявления и е установила, че лицата отговарят 

на условията за продължаване срока на договора за наем и към 

настоящия момент нямат неразплатени задължения.  

         Предвид гореизложеното, както и на основание чл.21, ал.1, т.8 и 

чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от ЗОС и чл.18, ал.3 от Наредба № 17 

на Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 20 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 

 

          І .  Продължава срока на договорите за наем с наематели на 

жилищни имоти- частна общинска собственост както следва:  

         1. Продължава срока на договора за наем от 21.04.2008 г. на 

Донка Тодорова Ангелова /тричленно семейство/ - наемател на 

общинско жилище в гр.Разград, ж.к „Орел”, бл.3, вх.В, ап.14, ет.5  

/двустаен апартамент/  до 21.04.2018 година.  

         2. Продължава срока на договора за наем от 21.04.2008 г. на 

Еленко Борисов Петков /едночленно семейство/ - наемател на 

общинско жилище в гр.Разград, бул.„Априлско въстание” № 7, вх.Д, 

ап.123 /боксониера/  до 21.04.2018 година. 

         3. Продължава срока на договора за наем от 21.04.2008 г. на 

Марийка Николова Апостолова- Стефанова- /едночленно семейство/ - 

наемател на общинско жилище в гр.Разград, ж.к„Орел”, бл.19, вх.А, 

ап.11, ет.4 /двустаен апартамент/ до 21.04.2018 година. 

        4.Продължава срока на договора за наем от 07.04.2008 г. на Албена 

Ивалинова Михайлова /двучленно семейство/ - наемател на общинско 

жилище в гр.Разград, бул. „България” № 7, ап.6, ет.3 / боксониера/  до 

07.04.2018 година. 

 ІІ. Поради настъпили промени в жилищната нужда, съгласно 

предвидените в чл.13 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград 
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норми за жилищно задоволяване, при възможност на Марийка 

Николова Апостолова- Стефанова да бъде предоставена гарсониера. 

При липса на свободна такава, да се приложат разпоредбите на чл.13, 

ал.6 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград. 

           ІІІ. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповеди за 

продължаване срока на договорите за наем с наемателите по точка І и 

сключи анекси към договорите. 
           ІV. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

С Т А Т И Я  7 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е със същият вносител и е с вх. №131.  

 Докладна записка от инж.Ценка Христова Таракчиева - Стефанова – 

зам.-кмет  на Община Разград 

 ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот-публична 

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда 

на Закона за общинската собственост. 

 Давам думата на госпожа Таракчиева като вносител да представи 

проекта за решение и мотивите на докладната.  
 

Г- жа Ценка Таракчиева  –  зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

На 23.03.2014 година изтича срокът на договора между Община Разград и 

Спортен клуб „ Будо-Карате-Киокушинкай” гр.Разград за отдаване под 

наем на част от имот – публична общинска собственост, представляваща 
зала за обща физическа подготовка към спортна зала „Абритус” в 
гр.Разград. Застроената  площ на този имот е 142 кв.м.. Във връзка с това е 
получено заявление от председателя на клуба с което той е изявил желание 
действието на  договора да бъде продължено до максимално възможния 
срок.  
 Заявлението е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 
Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление  и 

разпореждане с  имоти и вещи-общинска собственост . Отчетено е, че през 
периода на ползване  наемателят е бил добросъвестен и е направил редица 
подобрения в имота. Поради невъзможността от продължаване на 
действието на договора комисията прие решение да се организира тръжна 
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процедура за отдаване под наем по реда на Наредба №2 на ОбС Разград за 
придобиване, управление  и разпореждане с  имоти и вещи-общинска 
собственост. 

С оглед бъдещето ползване на имота и решение на комисията по чл.2 

от Наредба №2 на ОбС Разград за придобиване, управление  и 

разпореждане с  имоти и вещи-общинска собственост възниква 
необходимостта  от допълване на  Програмата за управление и 

разпореждане с имоти–общинска собственост за 2014 година с включване 
на описания имот и провеждането на публичен търг за отдаването му под 

наем. 

Във връзка с всичко гореизложено предлагам проект за вашето 

решение:  
1. Допълва  програмата за управление и разпореждане с имоти-

общинска собственост за 2014 година, приета с Решение №519 по 

Протокол № 37/30.01.2014 година  на Общински съвет Разград, както 

следва: 
1.1 В раздел II точка 2.2.1.се изменя, както следва: „Наем 125 броя -

363 964,00лв., в т.ч. 22 броя на стойност 133 330лв. за Бизнес-зона 
„Перистър”; 

1.2 В раздел III точка 2.2.1. се изменя както следва: вместо „124 бр., в 
т.ч. с предстоящи процедури 16” да се чете „125 бр. в т.ч. с предстоящи 

процедури 17” и се добави допълнителна точка 17 със следното 

съдържание: 
„17.  Част от спортна зала „Абритус” – зала за обща физическа 

подготовка.” 

2.Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за отдаване под 

наем по реда на глава седма от Наредба №2 на ОбС Разград  на част от 
имот публична общинска собственост, представляваща сграда с площ 142 

кв.м., с административен адрес: гр.Разград, ул.” Любен Каравелов” №2, на 
начална тръжна месечна цена в размер на 14,20лв. без ДДС, определена 
съгласно Приложение №1 на Наредба №2 на Общински съвет Разград за 
срок от десет години. 

Търгът да се проведе при следните условия: 
а/ в търга могат да участват лицензирани спортни организации и/или 

спортни клубове- техни членове; 
б/ частта от имота да се използва за спортни цели – за развиване на  

спортна дейност в областта на карате-киокушинкай; 

в/ участниците в търга трябва да развиват учебно-тренировъчна и 

спортно-състезателна дейност на територията на община Разград; 

г/ участниците в търга, трябва да са регистрирани със седалище в 
гр.Разград  и да нямат задължения към Община Разград. 

Благодаря Ви.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Таракчиева. Постоянните комисии по управление 
на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 
и по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствените организации, и за младежта, спорта и туризма 
разгледаха докладната записка и сега ще дам първо думата на господин 

Мустан. Заповядай.  

 

Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК 

Благодаря. Постоянната комисия подкрепи докладната записка и 

проекта за решение с 6 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, заповядайте. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

И двете комисии по собственост и по законност подкрепиха тази 

докладна записка както следва: комисията по законност с 8 гласа „ЗА”, без 
„против” и „въздържали се” и комисията  по собственост със 7 гласа „ЗА” 

без „против” и „въздържали се”. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря.  Въпроси.  Становища. Изказвания. Предложения за корекции. 

Няма. Прекратявам дебатите. Пристъпваме към поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 
25. 03. 2014 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов отсъства   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов отсъства   

6. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Кина Дякова Маринова +   

11. Мартин Янков Янков +   
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12. Милена Дачева Орешкова +   

13. Милена Иванова Цанева +   

14. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

15. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Мустафа Назъм Мустафа +   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

21. Никола Джипов Николов отсъства   

22. Нурбин Белгинов Османов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф +   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов отсъства   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 543 

 

Община Разград е собственик на имот-публична общинска 

собственост, представляващ сграда с идентификатор 

№61710.502.6198.3  по кадастралната карта и кадастралните регистри 

на гр.Разград – част от спортна зала „Абритус”, с административен 

адрес: гр.Разград, ул.” Любен Каравелов” №2. За имота има съставен 

акт за общинска собственост №177/26.10.2010 година. 

За тази част от имота, представляваща  зала за обща физическа 

подготовка към спортна зала „Абритус” в гр.Разград със застроена 

площ 142 кв.м. има сключен наемен договор между Община Разград и  

Спортен клуб „Будо-Карате-Киокушинкай” гр.Разград ,  чиито срок 

изтича на 23.03.2014 година.  

С оглед бъдещето ползване на имота и решение на комисията по 

чл.2 от Наредба №2 на ОбС Разград за придобиване, управление  и 

разпореждане с  имоти и вещи-общинска собственост възниква 

необходимостта  от допълване на  Програмата за управление и 

разпореждане с имоти–общинска собственост за 2014 година с 
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включване на описания имот и провеждането на публичен търг за 

отдаването му под наем. 

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8, от 

ЗМСМА, чл.50а, ал.1 от Закона за физическото възпитание и спорта, 

чл.8, ал.9 и ал.10, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост, 

чл.15, ал.1, ал.2 и ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И : 

 

1. Допълва  програмата за управление и разпореждане с имоти-

общинска собственост за 2014 година, приета с Решение №519 по 

Протокол № 37/30.01.2014 година  на Общински съвет Разград, както 

следва: 

1.1 В раздел II точка 2.2.1.се изменя, както следва: „Наем 125 

броя -363 964,00лв., в т.ч. 22 броя на стойност 133 330лв. за Бизнес-зона 

„Перистър”; 

1.2 В раздел III точка 2.2.1. се изменя както следва: вместо „124 

бр., в т.ч. с предстоящи процедури 16” да се чете „125 бр. в т.ч. с 
предстоящи процедури 17” и се добави допълнителна точка 17 със 
следното съдържание: 

„17.  Част от спортна зала „Абритус” – зала за обща физическа 

подготовка.” 

 2.Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за отдаване под 

наем по реда на глава седма от Наредба №2 на ОбС Разград  на част от 

имот публична общинска собственост, представляваща сграда с 
идентификатор №61710.502.6198.3 с площ 142 кв.м. по кадастралната 

карта и кадастралните регистри на гр.Разград от спортна зала 

„Абритус”, с административен адрес: гр.Разград, ул.” Любен 

Каравелов” №2,  при граници на частта от имота:  север – имот № 

61710.502.6198.2, юг-асфалтова площадка, изток – паркинг, на начална 

тръжна месечна цена в размер на 14,20лв. без ДДС, определена 

съгласно Приложение №1 на Наредба №2 на Общински съвет Разград 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост за срок от десет години. 

Търгът да се проведе при следните условия: 

а/ в търга могат да участват лицензирани спортни организации 

и/или спортни клубове- техни членове; 
б/ частта от имота да се използва за спортни цели – за развиване 

на  спортна дейност в областта на карате-киокушинкай; 
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в/ участниците в търга трябва да развиват учебно-тренировъчна 

и спортно-състезателна дейност на територията на община Разград; 

г/ участниците в търга, трябва да са регистрирани със седалище 
в гр.Разград  и да нямат задължения към Община Разград. 

3. Възлага на  кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения търг. 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 
Настоящето решение в частта относно допълване на програмата да се 

публикува на интернет страницата на Община Разград. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  8 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е  с вх. № 137. 

 Докладна записка от  Милена  Иванова Цанева, председател на 
Общински съвет Разград  

Относно:  Промяна в сградния фонд на учебни заведения  от 

Община Разград. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

ще ми позволите да представя пред вас докладната записка, която беше 
многократно дебатирана както в аспект мотивационна част така и в частта 
за проекта за решение. Тези от вас, които присъстваха на постоянните 
комисии са чули цялата обосновка на докладната записка. С оглед 

обществения интерес и за да бъде известно на населението в нашата 
община ще направя подробна презентация на тази докладна записка. Тя е 
предизвикана от необходимостта да се направи опит за решаване сградния 
проблем на едно от водещите училища на територията на нашата община, 
това е Математическа гимназия. Въпроса е поставен пред обществеността 
и пред Общинския съвет преди няколко години, предизвика обществен 

дебат при който не се стигна до вземане на някакво конкретно решение 
поради очакване за промяна в нормативната база по – конкретно Закона за 
народната просвета. Мотива беше тогава, че трябва да изчакаме какво ще 
предвиди Закона тъй като в проектите му за изменение фигурираше 
възможността всички училища да бъдат общински което означава, че ще се 
промени техния статус и по отношение на сградния фонд и се прецени, че 
е добре не на парче, а цялостно, принципно да се реши този проблем. За 
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съжаление нормативната база си остана същата и ние сме изправени 

отново пред този проблем. Общинският съвет беше сезиран от директора 
на ПМГ господин Мануел Василев. На днешното заседание присъстват 
директорите на две от посочените в докладната записка училища на ПМГ и 

на училището „Христо Смирненски”. Дебата, който предизвика тази 

докладна записка беше определен в неговия формат от посочените в 
искането институции, които трябваше да вземат отношение по решаването 

му. Това бяха Инспектората по образование, Кмета на общината, 
Областния управител и Общинския съвет. Взе се решение на съвместно 

заседание на постоянните комисии да се направи едно общо обсъждане на 
което да бъдат поканени представителите, ръководителите на тези 

институции, да присъства постоянната комисия, специализирана в тази 

насока по образование и наука и председателя на постоянната комисия по 

управление на общинската собственост тъй като се отнася въпроса и до 

разпореждане с общинска собственост. На този дебат имаше широко 

обществено представителство. Всички заинтересовани училища бяха 
представени от техните директори. Присъстваха граждани, родители. 

Уведомявам всички общински съветници както и обществеността, че 
имаше възражения направени от директора на училището „Христо 

Смирненски”, нарочно не му споменавам цялата абревиатура, защото е 
много дълга, а по – късно на следващото заседание на постоянни комисии 

беше внесена и подписка инициирана от родители, която се намира тук в 
папката, която е отредена по този въпрос. На това заседание беше 
разгледано предложението на Кмета на общината и дебата тръгна в тази 

посока как най – точно и най – правилно да се постъпи при безспорно 

установения дефицит на площ върху която едно от училищата ПМГ да 
осъществява своя учебно – възпитателен процес. Бяха представени 

съответните справки които посочиха какви са учебните условия, с колко 

учебни стаи разполага, какви са паралелките и колко са учащите в 
съответното учебно заведение, включително се направи анализ на това, с 
колко дипломи се дипломират учениците от едно от посочените училища. 
Всичко това беше направено в аспект да се прецени от една страна 
необходимостта от разширяване на сградния фонд и от друга страна как и 

по какъв начин това да се случи. На това обсъждане бяха анализирани и 

необходимостите от осъществяване на едносменен режим на обучение тъй 

като се посочи, че двусменния режим затруднява изключително много 

учебните заведения, които са подложени на такава форма на преподаване и 

обучение. В изпълнение на задължението да организираме това съвместно 

заседание изискахме цялата документална пратка за това какви учебни 

помещения са предоставени на съответните училища. Разполагаме с 
подробна информация, която беше изложена на заседания на постоянните 
комисии – Акт № 214 за публична общинска собственост с която  и 

съответните заповеди № 112 и 125 на Кмета на общината, описания в 
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цитирания Акт за публична общинска собственост имот с много подробна 
информация за квадратура, за сграден фонд, граници и съседи е 
предоставен за управление при съответните квоти на две учебни заведения, 
на ПМГ „Акад. Никола Обрешков” и на ОУ „Васил Левски”. От Областна 
администрация бяха изискани и съответно представени Актове за 
държавна собственост № 581 публична държавна собственост и № 2 359 

също публична държавна собственост, с които съответно се предоставят 
сградите за управление и ползване на Професионална гимназия по 

транспорт и строителство „Христо Смирненски” гр. Разград и на ТХВПСС 

„ Ангел Кънчев” гр. Разград, който в докладната записка е посочен сега с 
актуалното си наименование като Професионална гимназия. Дебата 
протече както в аспект  обсъждане на документи така и на 
целесъобразното предложение за решаване на проблема със сградния фонд 

за Математическата гимназия. Бяха изслушани и съответните възражения. 
Гласуването в постоянната комисия тъй като само една постоянна комисия 
заседава в пълен състав и имаше право да взема решение, гласуването 

беше в аспект да се натовари Председателя на Общинския съвет след като 

анализира документалната част на въпроса и направените предложения и 

съответните анотации към тях да се изготви докладна записка, която да 
възпроизведе като най – правилно законосъобразно и целесъобразно 

предложението на Кмета на общината. В изпълнение на това решение 
изготвих настоящата докладна записка, която по своето съдържание и тук 
много държа това нещо да бъде отбелязано и правилно разбрано, не 
предвижда по никакъв начин промяна в статуса на което и да е учебно 

заведение. Докладната записка не съдържа предложение за закриване, 
сливане, вливане или по какъвто и да е друг начин промяна на статуса на 
учебно заведение на територията на община Разград. Второ, тъй като се 
касае и за общински и за държавни училища компетенциите на Общинския 
съвет по отношение съществуването на дадено учебно заведение се отнася 
само за общински такива. Подчертавам, Общинския съвет не ме е 
упълномощил, не правя предложение за промяна на статуса на учебно 

заведение. Единственото до което се ограничава тази докладна записка е за 
определяне на материална база в която да се провежда съответния учебно – 

възпитателен процес. Това което се предлага е плод на отчетена 
информация и от страна на директора на учебното заведение „Ангел 

Кънчев”, който присъства на заседание на постоянните комисии и направи 

изрично изявление, че по негова преценка няма никаква пречка две 
училища със самостоятелен статут да учат на едносменен режим на 
обучение. Обосновката в тази посока се дава и от сградния фонд, който е 
описан в Актовете за държавна собственост и който ще си позволя да 
маркирам пред вас за да стане ясно мотивацията подкрепяща 
предложението да се премести за обучение училището „Христо 

Смирненски” в сградния фонд на училището „Ангел Кънчев” като двете 
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учебни заведения учат заедно на едносменен режим и поради това, че и 

двете са Професионални гимназии и имат сходен предмет на обучение 
могат да ползват всичките описани сгради, които са предоставени за 
ползване на „Ангел Кънчев”. Освен училищната сграда където са учебните 
стаи със застроена площ 1 162 кв.м., училището ползва Физкултурен салон 

със застроена площ 453 кв.м. и за да не се преповтарям всички сгради 

които са посочени са монолитни. Склад за дребен инвентар – 111 кв.м.; 

Работилници – 3 бр. – 351 кв.м.; Работилници – 5 бр. – 500 кв.м; 

Работилници – 2 бр. - 175 кв.м.; Гараж за комбайн – 96 кв.м.; Работилници 

и складове със застроена площ – 210 кв.м; Гараж, склад, навес – 504 кв.м.; 

Коларо – железарска работилница – 48 кв.м.; Гаражи – 11 бр. – застроена 
площ 812 кв.м.; Работилница за стопански инвентар – 240 кв.м.. Отделно 

от това има и специализирани помещения – краварник, свинарник, още 
един свинарник, кантар и други които са свързани с практическото 

обучение в училището „Ангел Кънчев”. На база на така направения анализ 
от документална и фактологическа страна определената комисия, която 

включваше Председателя на Общинския съвет и Председателя на 
постоянната комисия  по управление на общинска собственост, както и 

госпожа Орешкова, която е член на постоянната комисия по образование и 

наука изготвихме настоящия проект за решение като подчертавам, че в 
рамките на компетенциите на Общинския съвет е само да направи 

предложения до съответните институции, които ако бъдат одобрени ще се 
открие процедурата за осъществяване на предстоящите промени. В 

диспозитива първата точка съдържа предложение на Общинския съвет към 

Министерството  на образованието и науката и на Министерство на 
земеделието и храните  като ресорни Министерства, а второто и като 

такова което осъществява издръжката на училището по селско стопанство 

в рамките на своите компетенции да  предприемат необходимите правни, 

административни и организационни действия по промяна сградния статус 
на учебни заведения на територията на Община Разград , както следва : Да 
се прекратят   предоставените права за управление  върху имот  публична 
държавна собственост по Акт за публична държавна собственост № 2359 

който е подробно описан, както и  сградите в него  от Професионална 
гимназия по транспорт и строителство „ Христо Смирненски „ Разград. 

Само, че тук трябва да бъде „на”, не „от”. 

Второ: Предложение до  Министерството на образованието и науката  
и до Министерството на земеделието и храните  да предостави 

безвъзмездно на това същото училище Професионална гимназия по 

транспорт и строителство „ Христо Смирненски „ Разград част от имот 
публична държавна собственост,  номер посочен по Акт за публична 
държавна собственост № 581, в съответствие с потребностите им  за 
осигуряване на учебно- възпитателния процес  и за провеждане на  учебно-

производствени практики. 
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Третото предложение е към Областния управител на област с 
административен център Разград за подкрепа с мотивирано предложение 
настоящото решение на Общински съвет Разград, което е изискуемо по 

смисъла на разпоредбите на Закона за държавната собственост и на 
Правилника за неговото приложение с текстовете, които са посочени в  
мотивационната част на решението, в частта за неговата нормативна 
обосновка. 

Четвъртото предложение е отправено до Министерски съвет на 
Република България също в съответствие с изискванията на Закона за 
държавната собственост и на Правилника за неговото приложение, с което 

настояваме Министерския съвет да предостави  безвъзмездно за 
управление  на Община Разград за трайно задоволяване на потребности от 
местно значение  с образователен характер на имот описан по Акт за 
държавна собственост за да може ако това се случи Община Разград вече 
като принципал да предостави тази сграда на ПМГ  „Акад. Никола 
Обрешков”. 

И последната част от диспозитива на решението е: Възлагаме 
горните функции на кмета на общината като настояваме той да организира 
изпълнението на  горното решение  и да го изпрати съответно до 

посочените адресати – Министерски съвет, Министерство на 
образованието и науката  и Министерството на земеделието и храните като 

Областния управител получава това решение по силата на нашите 
задължения да му предоставим протокола. С това приключвам 

представянето на докладната записка и ви уведомявам, че след нейното 

изготвяне, съгласно предхождащото решение на общинските съветници тя 
беше внесена за разглеждане и дебат в постоянните комисии по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствените организации; 

по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и по образование и наука. Предоставям  

думата на Председателя на постоянната комисия по собственост госпожа 
Салим, която ще ни уведоми за становищата на двете постоянни комисии 

на тяхното съвместно заседание. Моля Ви госпожо Салим, заповядайте. 
 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 С 6 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

управление на общинската собственост подкрепи докладната записка. Със 
7 гласа „ЗА” без „против” и 1- „въздържал се” комисията по законност 
също подкрепи докладната записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Предоставям думата на Председателя на постоянната 
комисия по образование и наука. Госпожо Арабаджиева, имате думата. 
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Г-жа Незиха Арабаджиева – Председател на ПК 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 

На 18.03. 2014 г. се проведе заседание на постоянната комисия по 

образование и наука към Общинския съвет и с  6 гласа „ЗА”, без „против” 

и без „въздържали се” бе подкрепена докладната записка и проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам ви думата за въпроси. Не виждам желаещи за 
въпроси. Становища, изказвания, предложения за корекции. Откривам 

дебат по мотивите и диспозитива на тази докладна записка. Заповядайте 
господин Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Аз няма да бъда многословен, но ви приканвам да подкрепите този 

проект за решение. По този въпрос вече над година сигурно продължава 
дебата и мисля, че обществеността в Разград аз мисля, че и вие като 

общински съветници имате за себе си ясно изразена позиция.  Знам, че 
това е едно действие което ще засегне едни, а за сметка на това ще създаде 
по – благоприятни условия на други. Знам, че едното и другото касае 
подрастващото поколение на Разград. И двете учебни заведения са 
заведения вече със своя доказана история, извървян път в своето развитие, 
но сега когато трябва да подкрепим такова едно решение може би трябва 
да изхождаме все пак от реалните дадености на годината в която живеем. 

Тръгнали сме и търсим решение за едно от авторитетните училища в 
община Разград, каквото е Математическата гимназия. В същото време аз 
си спомням в разцвета и двете Технически гимназии, които също бяха 
изключително много населени с ученици, възпитаници на Разградския 
регион не само на Община Разград и подготвяха кадри в своите 
специфични направления. За съжаление с годините обаче се наблюдават 
едни процеси, които до голяма степен като обективна даденост 
рефлектират в една част от учебните заведения. И ако в двете Технически 

гимназии в момента като численост общо събират малко над 300 ученика в 
различните форми на обучение в тази общинска инфраструктура, която е 
приютила Основното училище „Васил Левски” и Професионалната 
математическа гимназия там се съвместяват над 1000 ученика. И сме в 
едно такова изключително тежко състояние в което Математическата 
гимназия работи на трисменен режим на обучение. Нещо, което е 
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недопустимо и мисля, че не трябва да продължава като практика в 
дейността на това учебно заведение. Аз го казах и на самата среща, която 

беше на комисиите, госпожа Цанева  също го изведе като мотив и в 
нейното изложение сега когато представяше мотивите на докладната 
записка – Ние не закриваме никого. Имаше спекулации да се закриват 
общински учебни заведения и т.н.. Ние не закриваме никого. Просто 

търсим възможни решения за една оптимизация на съществуващата 
система на образование в община, конкретно Разград. Виждам тук, че  
госпожа Ангелова присъства в залата  знам, че тя ще бъде човека който 

сигурно така с чувство на неудовлетвореност ще приема решенията, които 

ще последват, ако те последват за решаването за търсенето на 
благоприятен изход. Но мисля, че всички трябва да се обединим около 

това, че заедно мислим за настоящето и бъдещето на образователното дело 

в Разградска община. Дай боже да стане това решение. Мисля, че варианта 
ПМГ да влезе в базата на досегашната Техническа гимназия ще бъде добър 

защото има достатъчно помещения. Мисля, че няма да бъде ощетена и 

Техническата гимназия ако премине в другата база защото там има 
достатъчно сграден фонд, който може да приеме двете училища. Още 
повече, че те имат и сходен предмет на обучение по някои от 
направленията на обучението, което предоставят. Затова предлагам чисто 

практично трезво да ги оценим нещата. Пак казвам убеден съм, че всеки 

един от вас вече има такова становище и да ви помоля да го изразите чрез 
вашия вот. От на ще бъде предложението. Дали ще стане? Това зависи вече 
от институции, които са над нас. По предложение евентуално от 
Областния управител, от предложение на Министерство на образованието, 

от предложение за решение и стъпка за решение от страна на 
Министерството на земеделието и на храните. Дай боже, изразявам такава 
надежда да достигнем до финала на този проблем и да имаме наистина още 
по – добри условия за подготовка на децата от нашите училища. Всичко 

каквото е необходимо, съдействие и т.н. във връзка евентуално ако се 
наложи размяната и вътрешното структуриране, устройство на учебните 
заведения бъдете сигурни, че от Община Разград ще има пълно съдействие 
за да може в едни сравнително кратки срокове. В новата учебна година на 
15 септември всички да бъдат удовлетворени и да работят при  наистина 
едни хубави съвременни условия за учебно – възпитателен процес. Аз 
живея с тази надежда, че това ще бъде едно добро решение. Това ще бъде 
едно добро решение и за учениците във „Васил Левски”. В никакъв случай 

там няма да допуснем да се търси още разширение, привличане на външни 

лица за сметка на други учебни заведения. Просто баланса ще трябва да 
бъде регулиран, дори с цената на административни актове, които могат да 
се наложат, но това решение да бъде подхода за туширане на 
пренаселението в отделни учебни заведения и създаване на нормален 
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учебно – възпитателен процес. Завършвам с тази молба: Моля да 
подкрепите това решение.   

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. И ще си позволя нещо, което не е 
отразено в докладната записка тъй като не му е тук мястото, но на 
всички трябва да бъде известно, че общинските съветници които се 
ангажираха с обсъждането на този проблем и с предлагане на проекта за 
решение коментираха много обстоятелствено и финансовата част по това 
преместване. Ако се стигне до този момент ще се направи предложение за 
корекция на бюджета за да може да се подпомогнат двете училища, които 

ще бъдат поставени пред сагата по тяхното преместване. Така, че това е 
още едно доказателство за отговорния подход, който общинските 
съветници приеха в този дебат защото по този начин ние извършваме и 

нещо друго, което също не е отразено в докладната записка, но то се 
подразбира – изпълняваме задължението си по Закона за местното 

самоуправление и местната администрация да осъществяваме политики, в 
конкретния случай в областта на образованието на територията на нашата 
община, без значение дали се касае за държавно, частно или общинско 

училище. Ние сме длъжни да вземем отношение, да имаме позиции, да 
съдействаме да бъдат равнопоставени всички училища и всички ученици и 

родители на територията на общината при осъществяване на 
образователния процес.  

Има ли други желаещи? Госпожо Дякова, заповядайте. 
 

Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

На вниманието ни е една докладна записка, която както и вносителя 
каза е едно предложение за решаване на проблем, който от дълги години 

стои нерешен и създава ситуации в които както и господин Бояджиев 
отбеляза 1000 ученици учат в класни стаи на тристепенен режим в същото 

време да имаме вече промяна в обстоятелствата и ползването на друга 
материална база. Аз лично смятам, че в този момент ние ще вземем едно 

изключително отговорно решение в позиция като общински съветници тъй 

като през  последните години много труден процес върви в оптимизацията 
на образователната система в общината. Ние сме свидетели когато сме 
вземали решение за закриване на учебни заведения като структури. 

Хубавото е, че в момента ние говорим за оптимизация в която не 
закриваме образователни институции в случая което и да е учебно 

заведение, а говорим за оптимизация на материална база, която е 
продиктувана, този процес е продиктуван от съвременните условия, от 
съвременното състояние на тези учебни заведения, които са фиксирани в 
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докладната записка. Това, което беше изложено от госпожа Цанева е един 

изключително коректен подход при мотивирането на условията, на 
изискванията и на така коректно предложени, мотивирани и рационално 

направени предложения за решения. От допълнителните така неща, които 

бяха споделени от господин Бояджиев и допълнени от госпожа Цанева за 
финансовата страна аз мисля, че с това се потвърждава грижата на 
общината и отговорността, която ние като общински съветници ще поемем 

към всички деца, които учат в учебните заведения на територията на 
общината независимо дали са в общинско или държавно училище. Това,  
че ще учат на едносменен решим е изключително полезно за двете учебни 

заведения. Материалната база, която ще бъде предоставена ако се вземе 
това решение предполага да учат на едносменен режим. Това което се 
предлага да се подпомогнат финансово и двете институции за ремонтите е 
също добро. Еднакъв е подхода и към двете учебни заведения и ще се даде 
възможност Математическата гимназия най – после да разполага със свой 

сграден фонд, в който да води нормален учебен процес. Няма да бъде 
затруднен учебния процес на Професионалната гимназия по транспорт и 

строителство тъй като отново се повтарям ще бъдат на едносменен режим. 

Вярно, че това ще бъде един труден процес, аз казвам и за двете учебни 

заведения защото преместването на което и да е в нов  сграден фонд е 
труден процес, но отчитайки реалните потребности, отчитайки 

възможностите които имаме и най – вече да се осигурят нормални условия 
за всички деца, които си учат в учебните заведения на територията на 
Разград ще бъдат подкрепени. Като представител и ръководител на групата 
общински съветници към  Българската социалистическа партия подкрепям 

това решение. Ще гласуваме „ЗА” и призовавам колегите също да го 

подкрепят защото наистина е коректно предложението, с отчетени всички 

възможности и плюсове, пак казвам за всички деца независимо в кое от 
учебните заведения ще учат.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други становища. Предложения за корекции. Няма 
желаещи. Прекратявам дебатите. Ще подложа на електронно гласуване 
докладна записка № 137, само с една техническа корекция и ви моля да я 
отразите: в диспозитива на решението т.1 в предпоследното изречение 
преди „Професионална гимназия” предлога „от” да бъде сменен с „на”. 

Като вносител правя тази корекция. Пристъпваме към електронно 

гласуване.  
 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 544 
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Пред Общински съвет Разград многократно е поставян  за 

разглеждане проблемът с недостатъчната сградна база  за 

осъществяване на учебно - възпитателния процес в ПМГ „Академик 

Никола Обрешков” Разград. Усилията на училищното ръководство за  

подсигуряване на нормална учебна среда за възпитаниците на 

гимназията в последните няколко години  срещнаха активната 

подкрепа на общински съветници, граждани, родители. На обществено 

обсъждане  преди време се прие за най-разумно да се изчака влизане в 

сила на  новия образователен закон и с оглед разпоредбите му да се 
вземе единно решение за материалната база на всички училища на 

територията на общината. Към настоящия момент все още сме 
изправени пред реалностите на  старата нормативна уредба. По повод 

писмо  вх. № 71/05.02/14.г. на директора на ПМГ М. Василев 

общинският  съвет стана инициатор на работна среща, на която 

присъстваха  останалите адресати на искането - кметът на общината, 

заместник областен управител, началникът на РИО на МОН, както и 

директори на  училища, членовете на ПК по образование и наука, 

председателят на ПК по управление на общинската собственост.  

Изрично бе заявено, че предметът на срещата не включва 

преструктуриране на учебни заведения, тяхното закриване, вливане, 
сливане или др. действия  от подобен характер. Решението, което се 
търси касае преглед на наличния сграден фонд с оглед  предоставяне 
на нормални условия за учебния процес на ПМГ.  

Документално се изясни следната фактическа обстановка :  

Видно от Акт за публична общинска собственост  № 214 /09.04/13.г. и 

Заповеди № 112/04.02/13.г. и № 125/07.02/13.на кмета на Община 

Разград /Прил. № 1/ поземлен имот  с идентификатор № 61710.502.746 

ведно с построените в него сгради, находящ се в гр. Разград ,бул. „Княз 
Борис I ”№ 62 е предоставен за безвъзмездно управление на Основно 

училище „Васил Левски„ и на ПМГ „ Акад.Никола Обрешков”. 

Гимназията, в която се обучават 480 ученици в 19 паралелки и има 

персонал от 43 души, ползва 12 класни стаи, три канцеларии, една 

учителска стая и едно хранилище. За следващата учебна година се 
предвижда оптимален ученически състав от 500 ученици в 20 

паралелки. Очевидно е наличието на крайно несъответствие на 

материалната база и броя и потребностите на учениците. Двусменното 

обучение на различни по възраст  ученици силно затруднява   и пречи 

за нормалното протичане на учебния процес и в двете училища. 

Ограничена е възможността за извънкласна  дейност. Недобри са 

условията  за  работата по проекти, подготовка за участия в конкурси 

и олимпиади, спортни и самодейни изяви ,които са част от 

възпитанието на учениците. 
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Безспорна е необходимостта от намиране на подходящи условия за 

работа на това учебно заведение. 
Със свое писмо № 06-00-39/05.03/14.г /Прил. № 2/ кметът на общината 

прави конкретно предложени е в тази насока : 

Професионална гимназия по транспорт и строителство „Христо 

Смирненски „ ,която  обучава 121 ученици в шест паралелки , 

разполага с голям сграден фонд предоставен  за безвъзмездно 

управление по Акт за публична държавна собственост № 2359 от 

02.08/2011.г. , вписан в Служба по вписвания гр. Разград с вх. Рег. № 

4401/05.08/11.г. с акт № 19 том 13, дело № 2503/11.г. имотна партида 

42541-42551 / Прил. № 3 /, представляващ застроен поземлен имот с 
идентификатор 61710.502.4653 , ведно с построените в него сгради с 
идентификатори от № 1 до № 10 вкл. ,който е голям спрямо нуждите 
на училището. 

Професионална гимназия по селско стопанство и хранително- вкусови 

технологии „Ангел Кънчев „ Разград от своя страна има учредено 

безвъзмездно право на управление върху имот публична държавна 

собственост /Прил. № 4/  № 790004 , находящ се в гр. Разград , по Акт за 

публична държавна собственост № 581 от 12.02/2001.г. ,с  25 класни 

стаи в учебния корпус и 22 сгради ,представляващи стопански 

помещения, работилници , гаражи  и голямо дворно място, даващо 

възможност за изграждане на учебен полигон. Разполага с голяма 

производствена база- автомобили, камиони, трактори. В двете 
училища има професии и специалности ,което ще подсигури по-лесно 

формиране на нормите за преподавателска работа  на учителите от 

двете училища, ще се ползва общо подходящата за практически 

занимания база и ще се поделят разноските по издръжка на  имота. 

Има условия за едносменен режим на обучение. 
С оглед горното се предлага да бъде преместена ПГТС „Христо 

Смирненски „Разград като самостоятелно учебно заведение в сградата 

на ПГССХВТ „Ангел Кънчев” Предложението на кмета е прието 

единодушно от постоянната комисия по образование, подкрепено от 

всички участващи в работната среща като разумен вариант и  

одобрено от директора на приемащото училище г-н Асенов, който 

заявява, че са налице всички условия за нормален едносменен режим 

на обучение и за двете училища. 

Резерви и възражения изразява  директорът на ПГТС „Христо 

Смирненски „ г-жа Ангелова.  

Представителите на областния управител и на РИО на МОН заявяват  

подкрепа за предложението. 

Предвид гореизложеното, с цел  осигуряване на нормални и 

равнопоставени условия за обучение на всички ученици на 

територията на община Разград  и на основание чл. 17 ал. 1 т. 3  и чл. 
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21 ал. 1 т. 23 ЗМСМА във връзка  с  чл.15 ал. 1 и 2 , предложение първо 

Закон за държавната собственост /ЗДС/ и  и чл. 6 ал. 2 и 3 от 

Правилник за приложение на Закон за държавната собственост 

/ППЗДС / Общински свет Разград, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали  се” – няма,  

          Р Е Ш И : 

 

1.ПРЕДЛАГА  на Министерството  на образованието и науката и 

на Министерство на земеделието и храните  в рамките на своите 
компетенции да предприемат необходимите правни, административни 

и организационни действия по промяна сградния статус на учебни 

заведения на територията на Община Разград , както следва : Да се 
прекратят   предоставените права за управление  върху имот  

публична държавна собственост по Акт за публична държавна 

собственост № 2359 от 02.08/2011.г. , вписан в Служба по вписвания гр. 

Разград с вх. Рег. № 4401/05.08/11.г. с акт № 19 том 13, дело № 

2503/11.г. имотна партида 42541-42551 / Прил. № 3 /, представляващ 

застроен поземлен имот с идентификатор 61710.502.4653 , ведно с 
построените в него сгради с идентификатори от № 1 до № 10 вкл., на  

Професионална гимназия по транспорт и строителство „ Христо 

Смирненски „ Разград. 

 

2.ПРЕДЛАГА на Министерство на образованието и науката  и на 

Министерство на земеделието и храните  да предоставят безвъзмездно 

за управление на Професионална гимназия по транспорт и 

строителство „ Христо Смирненски „ Разград част от имот публична 

държавна собственост  № 790004 , находящ се в гр. Разград , по Акт за 

публична държавна собственост № 581 от 12.02/2001.г. , /Прил.№ 4/, 

предоставен за  управление на  ТХВПСС „Ангел Кънчев „ , с актуално 

наименование Професионална гимназия по селско стопанство  и 

хранително-вкусови технологии „Ангел Кънчев „ Разград за 

съвместно ползване , в съответствие с потребностите им  за 

осигуряване на учебно- възпитателния процес  и за провеждане на  

учебно-производствени практики. 

 

3.ПРЕДЛАГА  на областния управител на област с 
административен център Разград да подкрепи с мотивирано 

предложение настоящото решение на Общински съвет Разград 

 

4.ПРЕДЛАГА на Министерски съвет на Република България да 

предостави  безвъзмездно за управление  на Община Разград за трайно 

задоволяване на потребности от местно значение  с образователен 

характер на имот по Акт за публична държавна собственост № 2359 от 
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02.08/2011.г. вписан в Служба по вписвания гр. Разград с вх. Рег. № 

4401/05.08/11.г. с акт № 19 том 13, дело № 2503/11.г. имотна партида 

42541-42551 ,представляващ застроен поземлен имот с идентификатор 

61710.502.4653 , ведно с построените в него сгради с идентификатори 

от № 1 до № 10 вкл. /Прил. № 3/, въз основа на настоящото решение на 

Общински съвет Разград и мотивирано предложение на областния 

управител на област с административен център Разград. 

 

5.ВЪЗЛАГА  на кмета на общината да организира изпълнението 

на  горното решение     и да го изпрати на  МС, МОН , МЗХ . 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на общината и на 
областния управител в седемдневен срок от  приемането му.             

 

 Приложенията от №1 до № 4 са приложени към Протокола. 

 

С Т А Т И Я  9 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Пристъпваме към разглеждане на  докладна записка с вх. №143. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Учредяване на възмездно право на ползване върху 

имот – частна общинска собственост, актуван с АОС №964/03.09.2004 

г., намиращ се на ул. „Бузлуджа” №5 в гр. Разград.  

 Давам думата на вносителя. 
 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. - кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви.  

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С договор за учредено безвъзмездно право на ползване от 25.04.2007 

г. на Сдружение с нестопанска цел „Шахматен клуб „Абритус”” гр. 

Разград е предоставен за срок от седем години имот – частна общинска 
собственост, актуван с Акт за общинска собственост. Същият се намира  на 
ул. „Бузлуджа” №5 в гр. Разград.  

Предвид предстоящото изтичане срока на договора, с писмо до кмета 
на Община Разград, председателят на сдружението отправя искане да 
продължат да ползват имота за максимално допустимия срок.  

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 
№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е решила да 
се предложи на общинския съвет да учреди възмездно право на ползване 
върху имота за срок от 7 години, за развитие на спорта шахмат.  
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 Във връзка с гореизложеното предлагам проект за вашето решение: 
1.Дава съгласие за учредяване на възмездно право на ползване за 

срок от 7 /седем/ години върху имот – частна общинска собственост, 
актуван с АОС от 2004 г., с обща площ 90,87 кв.м., в т.ч. входно антре и 

сервизен възел с площ 18,11 кв.м. на ул. „Бузлуджа” №5, за развитие на 
спорта шахмат. 

2. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на глава 
седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за учредяване на 
възмездно право на ползване върху имот – частна общинска собственост, 
при начална месечна цена на правото на ползване 9,82 лв. с ДДС, съгласно 

цена определена съгласно Приложение №1 на Наредба № 2.  

Търгът да се проведе при следните условия: 
а/ имотът да се използва за спортни цели – за развитие на спорта 

шахмат; 
б/ спортните организации трябва да развиват учебно-тренировъчна и 

спортно-състезателна дейност на територията на община Разград; 

в/ спортните организации – участници в търга, трябва да са 
регистрирани със седалище в гр. Разград и да нямат задължения към 

Община Разград; 

г/ спортните организации трябва да са вписани в Националния 
регистър на лицензираните спортни организации и членуващите в тях 

спортни клубове. 
Благодаря Ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря госпожо Таракчиева. Постоянната комисия за младежта, 
спорта и туризма и двете постоянни комисии по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол и по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствените организации 

разгледаха докладната записка. Предоставям думата на господин 

Музаффер Мустан по първата комисия.  
 

 Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК 

 Постоянната комисия подкрепи докладната записка и проекта за 
решение с 6 гласа „ЗА”, „против” и „въздържали се”- няма. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Госпожо Салим, съвместното заседание на двете 
комисии.  

 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 
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 И двете постоянни комисии подкрепиха тази докладна записка с 
проекта за решение, както следва: комисията по управление на общинската 
собственост с 6 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” и със 7 

гласа „ЗА”  без „против” и без „въздържали се” комисията по законност.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Нямате. Тя е 
аналогична като другата за другия спортен клуб. Предложения за корекции 

и изменения. Няма. Прекратявам дебатите. Гласуваме поименно докладна 
записка № 143. 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 
25. 03. 2014 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов отсъства   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов отсъства   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова Не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Кина Дякова Маринова +   

11. Мартин Янков Янков Не участва   

12. Милена Дачева Орешкова +   

13. Милена Иванова Цанева +   

14. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

15. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Мустафа Назъм Мустафа +   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Незиха Ахмедова Арабаджиева Не участва   

21. Никола Джипов Николов отсъства   

22. Нурбин Белгинов Османов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф Не участва   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   
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30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов отсъства   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 545 
 

С договор за учредено безвъзмездно право на ползване от 

25.04.2007 г. на Сдружение с нестопанска цел „Шахматен клуб 

„Абритус”” гр. Разград е предоставен за срок от седем години имот – 

частна общинска собственост, актуван с АОС №964/03.09.2004 г., с 
административен адрес: гр. Разград, ул. „Бузлуджа” №5.  

Предвид изтичащия на 24.04.2014 г. срок за ползване на имота, 

комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград е 
решила да се предложи на общинския съвет да учреди възмездно 

право на ползване върху имота за срок от 7 години, за развитие на 

спорта шахмат.  

На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.39, 

ал.1 , ал.2 и ал.6 от Закона за общинската собственост и чл.39, ал.1 и 

ал.7 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

Общинският съвет, след поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се”  - няма, 
 

Р Е Ш И : 

 

1. Дава съгласие за учредяване на възмездно право на ползване 
за срок от 7 /седем/ години върху имот – частна общинска собственост, 

актуван с АОС №964/03.09.2004 г., с обща площ 90,87 кв.м. /деветдесет 

цяло и осемдесет и седем стотни кв.м./, в т.ч. входно антре и сервизен 

възел с площ 18,11 кв.м. /осемнадесет цяло и единадесет стотни кв.м./ с 
административен адрес: гр. Разград, ул. „Бузлуджа” №5, за развитие 
на спорта шахмат. 

2. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на 

глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост за учредяване на възмездно право на ползване върху имот 

– частна общинска собственост, актуван с АОС №964/03.09.2004 г., с 
административен адрес: гр. Разград, ул. „Бузлуджа” №5, при начална 
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месечна цена на правото на ползване 9,82 лв. /девет лева и осемдесет и 

две стотинки/ с вкл. ДДС, определена съгласно Приложение №1 към 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост.  

Търгът да се проведе при следните условия: 

а/ имотът да се използва за спортни цели – за развитие на спорта 

шахмат; 

б/ спортните организации трябва да развиват учебно-

тренировъчна и спортно-състезателна дейност на територията на 

община Разград; 

в/ спортните организации – участници в търга, трябва да са 

регистрирани със седалище в гр. Разград и да нямат задължения към 

Община Разград; 

г/ спортните организации трябва да са вписани в Националния 

регистър на лицензираните спортни организации и членуващите в тях 

спортни клубове. 
3. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 
4. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 

Разград. 

С Т А Т И Я  10 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И последната докладна записка по точка първа от нашия днешен 

дневен с вх.№ 149, включена по реда на извънредния способ. 

Докладна записка от ДЕНЧО СТОЯНОВ БОЯДЖИЕВ – КМЕТ НА 

ОБЩИНА РАЗГРАД 

Относно: Съгласие за преминаване на трасе за линеен обект през 
общински имоти и разрешение за изработване на подробен 

устройствен план (ПУП) – парцеларен план. 

Давам думата на вносителя. Заповядайте. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Постъпило искане в общината с входящ номер  от 05. 03. 2014 г. от 
„БИОВЕТ“ АД гр. Пещера клон Разград  за разрешение изработване на 
подробен устройствен план – парцеларен план за инженерна - техническа 
инфраструктура до поземлен имот подробно описан по кадастралната 
карта на гр. Разград, собственост на Община Разград в който е построена 



 65

сграда собственост на „БИОВЕТ“ АД гр. Пещера, по  реда на Закона за 
устройство на територията /ЗУТ/. Към искането са приложени 

необходимите  документи: 

     - задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

парцеларен план; 

     - предложение за създаване на  подробен устройствен план /ПУП/ - 

парцеларен план за инженерна - техническа инфраструктура до поземлен 

имот с № 61710.815.27 по кадастралната карта на гр. Разград; 

     - скица на имота; 
     - нотариален акт за собственост; 
     - предварителен договор за присъединяване на обект на потребител към 

електроразпределителната мрежа. 
     Депозираното искане е относно: 

     1. получаване на  предварително съгласие за преминаване на трасето 

„Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски кът“ до нов трафопост, който е в 
същата зона, във връзка с увеличаване мощността на почивна база 
(профилакториум) „Пчелина“ на заинтересованата страна. 
      2. разрешаване изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

парцеларен план - трасе  „Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски кът“ до 

базата на молителя. 
     Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на проект за 
ПУП за поземлени имоти извън границите на урбанизираната територия се 
допуска с решение на общински съвет по предложение на кмета на 
общината. Искането за издаване на такова разрешение се придружава от 
задание по чл. 125 от ЗУТ, което се одобрява едновременно с 
разрешението по чл. 124а от ЗУТ. „БИОВЕТ“ АД гр. Пещера – клон 

Разград е представил задание за изработване на подробен устройствен 

план - парцеларен план през общински имоти подробно описани в 
мотивите на настоящата докладна записка. 
 Всички общински имоти, през които минава трасето са с трайно 

предназначение горска територия, с изключение на един от имотите, който 

е земеделска територия. Съгласно изискванията на чл. 30, ал. 3 от 
Правилника за прилагане на Закона за опазване на земеделските земи 

/ППЗОЗЗ/ определянето на трасе за нуждите на физическо или юридическо 

лице върху земи от общинския поземлен фонд се извършва след 

предварително писмено съгласие с решение на общинския съвет, докато 

предварителното съгласие относно поземлени имоти в горски територии 

общинска собственост, съгласно чл. 62, ал. 1, т.3 от Закона за горите е от 
компетенциите на кмета на общината. 

Предвид гореизложеното предлагам Общинският съвет на основание 
чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 30, ал. 3 от Правилника за прилагане на 
Закона за опазване на земеделските земи /ППЗОЗЗ/, чл. 124а, ал. 1, чл. 
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124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал. 1, във вр. с чл. 110, ал. 1, т. 5 от Закона 
за устройство на територията, да приеме следното Решение: 

1. Изразява предварително съгласие за преминаване на част от трасе 
„Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски кът“ до нов трафопост в местността 
„Пчелина” с дължина 290,3 м. през общински имот – естествени ливади, с 
трайно предназначение - земеделска територия в землището на град 

Разград,  местността „Кованлък”. 

2. Определя две години срок на предварителното съгласие. 
3. Одобрява заданието за изработване на подробен устройствен план 

/ПУП/ - парцеларен план и разрешава изработването на подробен 

устройствен план /ПУП/ - парцеларен план - трасе с обща дължина  896.1 

л. м „Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски кът“ до нов трафопост в имота , 
който се стопанисва от „Биовет” АД.  

Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 
определените за това места  в сградата на Община Разград, да се публикува 
на интернет страницата на Общината и в един местен вестник.  

Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Тъй като е по извънредния способ не 
е разглеждана в постоянни комисии, моля възползвайте се от 
възможността да задавате въпроси, след което да заявите позиции. Няма 
желаещи нито за едното нито за другото поради което прекратявам дебата 
по докладна записка №149 и пристъпваме към нейното поименно 

гласуване.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 
25. 03. 2014 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

3. Димитър Цонев Стефанов отсъства   

4. Добринка Иванова Монева +   

5. Драгомир Атанасов Николов отсъства   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова Не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Кина Дякова Маринова +   

11. Мартин Янков Янков Не участва   

12. Милена Дачева Орешкова +   
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13. Милена Иванова Цанева +   

14. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

15. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Мустафа Назъм Мустафа +   

18. Надежда Радославова Димитрова +   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

21. Никола Джипов Николов отсъства   

22. Нурбин Белгинов Османов Не участва   

23. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

24. Осман Севджан Ариф Не участва   

25. Петко Стоянов Стоянов +   

26. Петър Стоянов Василев Не участва   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов отсъства   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 546 

 

В Община Разград е постъпило искане с вх. № 103-06-3174 от 05. 

03. 2014 г. от „БИОВЕТ“ АД гр. Пещера клон Разград  за разрешение 
изработване на подробен устройствен план – парцеларен план за 

инженерна - техническа инфраструктура до поземлен имот с № 

61710.815.27 по кадастралната карта на гр. Разград, собственост на 

Община Разград в който е построена сграда собственост на „БИОВЕТ“ 

АД гр. Пещера, по  реда на Закона за устройство на територията /ЗУТ/. 

Към искането са приложени следните документи: 

     - задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

парцеларен план; 

     - предложение за създаване на  подробен устройствен план /ПУП/ - 

парцеларен план за инженерна - техническа инфраструктура до 

поземлен имот с № 61710.815.27 по кадастралната карта на гр. 

Разград; 

     - скица на имота; 

     - нотариален акт за собственост; 

     - предварителен договор за присъединяване на обект на потребител 

към електроразпределителната мрежа. 
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     Депозираното искане е относно: 

     - получаване на  предварително съгласие за преминаване на трасето 

„Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски кът“ на ВЕЛ 20 kV „Ломци“ до 

нов трафопост тип БКТП 20/0.4 kV в ПИ с № 61710.815.27 по КК на гр. 

Разград“, във връзка с увеличаване мощността на почивна база 

(профилакториум) „Пчелина“, през общински имоти с номера: ПИ № 

61710.815.7 – иглолистни дървесни видове, ПИ № 61710.815.27 – 

поляна, ПИ № 61710.815.754 – поляна, ПИ № 61710.816.11 - 

широколистни дървесни видове,  ПИ № 61710.816.22 – път IV клас, ПИ 

№ 61710.816.24 - широколистни дървесни видове, ПИ № 61710.816.755 

– естествени ливади и  ПИ № 61710.816.835- широколистни дървесни 

видове. 
- разрешаване изработване на подробен устройствен план /ПУП/ 

- парцеларен план - трасе  „Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски кът“ 

на ВЕЛ 20 kV „Ломци“ до нов трафопост тип БКТП 20/0.4 kV в ПИ с 
№ 61710.815.27 по КК на гр. Разград.“ през  общински имоти с номера: 

ПИ № 61710.815.7 – иглолистни дървесни видове, ПИ № 61710.815.27 – 

поляна, ПИ № 61710.815.754 – поляна, ПИ № 61710.816.11 - 

широколистни дървесни видове,  ПИ № 61710.816.22 – път IV клас, ПИ 

№ 61710.816.24 - широколистни дървесни видове, ПИ № 61710.816.755 

– естествени ливади ,  ПИ № 61710.816.835- широколистни дървесни 

видове и ПИ № 61710.816.823 – водно течение – държавна собственост.    

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираната територия се допуска с решение на общински съвет по 

предложение на кмета на общината. Искането за издаване на такова 

разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което се 
одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а от ЗУТ. „БИОВЕТ“ 

АД гр. Пещера – клон Разград е представил задание за изработване на 

подробен устройствен план - парцеларен план през общински имоти с 
номера: ПИ № 61710.815.7 – иглолистни дървесни видове, ПИ № 

61710.815.27 – поляна, ПИ № 61710.815.754 – поляна, ПИ № 

61710.816.11 - широколистни дървесни видове,  ПИ № 61710.816.22 – 

път IV клас, ПИ № 61710.816.24 - широколистни дървесни видове, ПИ 

№ 61710.816.755 – естествени ливади ,  ПИ № 61710.816.835- 

широколистни дървесни видове и ПИ № 61710.816.823 – водно течение 
– държавна собственост с обща дължина на трасето 896.1 л. м. 

 Всички общински имоти, през които минава трасето са с трайно 

предназначение горска територия, с изключение на един от имотите, 
който е земеделска територия. Съгласно изискванията на чл. 30, ал. 3 

от Правилника за прилагане на Закона за опазване на земеделските 
земи /ППЗОЗЗ/ определянето на трасе за нуждите на физическо или 

юридическо лице върху земи от общинския поземлен фонд се 
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извършва след предварително писмено съгласие с решение на 

общинския съвет, докато предварителното съгласие относно 

поземлени имоти в горски територии общинска собственост, съгласно 

чл. 62, ал. 1, т.3 от Закона за горите е от компетенциите на кмета на 

общината. 

На основание гореизложеното и чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 

30, ал. 3 от Правилника за прилагане на Закона за опазване на 

земеделските земи /ППЗОЗЗ/, чл. 124а, ал. 1, чл. 124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 

4, чл. 125, ал. 1, във вр. с чл. 110, ал. 1, т. 5 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 21 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

  

РЕШИ : 

 

1. Изразява предварително съгласие за преминаване на част от 

трасе „Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски кът“ на ВЕЛ 20 kV 

„Ломци“ до нов трафопост тип БКТП 20/0.4 kV в ПИ с № 61710.815.27 

по КК на гр. Разград“ с дължина от 290,3 м през общински имот ПИ № 

61710.816.755 – естествени ливади, с трайно предназначение- 
земеделска територия в землището на град Разград, местността 

„Кованлък”. 

     2. Определя две години срок на предварителното съгласие. 
     3. Одобрява заданието за изработване на подробен устройствен 

план /ПУП/ - парцеларен план и разрешава изработването на подробен 

устройствен план /ПУП/ - парцеларен план - трасе с обща дължина  

896.1 л. м „Кабелна линия 20 kV от ТП „Горски кът“ на ВЕЛ 20 kV 

„Ломци“ до нов трафопост тип БКТП 20/0.4 kV в ПИ с № 61710.815.27 

по КК на гр. Разград“ през имоти с номера: ПИ № 61710.815.7 – 

иглолистни дървесни видове, ПИ № 61710.815.27 – поляна, ПИ № 

61710.815.754 – поляна, ПИ № 61710.816.11 - широколистни дървесни 

видове,  ПИ № 61710.816.22 – път IV клас, ПИ № 61710.816.24 - 

широколистни дървесни видове, ПИ № 61710.816.755 – естествени 

ливади ,  ПИ № 61710.816.835- широколистни дървесни видове и ПИ № 

61710.816.823 – водно течение – държавна собственост в землището на 

град Разград, местността „Кованлък”.  

Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 

определените за това места  в сградата на Община Разград, да се 
публикува на интернет страницата на Общината и в един местен 

вестник.  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в седем дневен 

срок от приемането му. 
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Т. 1 и т. 2 от настоящето решение подлежи на оспорване по реда 

и в сроковето по АПК пред Административен съд гр. Разград 

Т. 3 от настоящето решение не подлежи на оспорване. 
 

Заданието за изработване на подробен устройствен план е 

приложено към протокола. 

 

Г-жа Милена Цанева- Председател на ОбС 

 С това изчерпахме първа точка от нашия  дневен ред. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

По точка втора има предоставени няколко информации: 

 = Първата е от колегата общински съветник Музаффер Мустан 

Хамид, който е представител на Общински съвет Разград в Общото 

събрание на Националното сдружение на общините в Република България, 
с наше решение е избран и ни информира за участие в двадесет и шестото 

Общо събрание. Посочил е и аз потвърждавам, че на разположение в 
звеното са всички материали от това събрание. Всички решения са взети 

при наличието на кворум и при съответното мнозинство.   

 = Имаме предоставен доклад от Павлина Николова Русева – 

контрольор към „ДКЦ – Разград” ЕООД гр. Разград, с който отчита 
периода от 01.01. до 31.12. 2013 година. Доклада е на разположение на 
колегите в звеното.  

 = Предоставена е и поредната информация от Ръководителя на 
Вътрешен одит госпожа Илиева, относно: Годишен доклад за дейността на 
звеното „Вътрешен одит” в Община Разград, за периода 01.01.2013 г до 

31.12. 2013 година. 
 Госпожа Илиева е тук, ако имате някакви въпроси.  

Възползвам се от случая да благодаря на всички онези длъжностни 

лица, които в едно или друго качество са избрани или са длъжни да се 
отчитат в дейността си пред Общинския съвет и го правят коректно в срок 
и подробно.  

= Секретарят на Общината в изпълнение на ангажиментите си, на 
основание чл. 44, ал.1, т.18 от ЗМСМА ни информира за изпълнение на 
наши решения, в случая то е едно № 506 по Протокол № 35 от 27.12. 2013 

г. и са посочени всички заповеди и договори за провеждане и класиране на 
търгове на участниците в тях за продажби на определените имоти като има 
приложение към тази справка на съответните документи. На разположение 
са в звеното на Общинския съвет.  
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Уважаеми колеги, искам да ви уведомя, че на 13 март тази година се 
проведе Общо събрание на Националната асоциация на председатели на 
Общински съвети. На това общо заседание бяха предприети няколко 

юридически и организационни действия. Приети бяха отчетите за 
дейността на сдружението  във финансов и в организационен аспект. 
Попълнен беше състава на някои от ръководните органи поради текучество 

и бяха поставени за информация няколко изключително важни въпроса. 
Единия за промяна в Закона за обществените поръчки, която тепърва 
предстои да бъде оповестена в Държавен вестник и  която касае правото на 
търговски дружества със 100% общинско или държавно участие да 
договарят пряко с възложителите държава или община, която е в 
положителен аспект, с оглед пестене на време и съкращаване на 
процедури. Другото за което ни уведоми Управителния съвет, в 
съответствие с получени указания от НОИ е решен въпроса за болничните, 
за статуса на общинските съветници, които са в болнични и които по 

някаква друга причина ползват отпуски, подробно е разработен и най – 

после мисля, че ще се наложи единната практика, която поради различно 

тълкувание на нормативна база създаваше проблеми. За радост в нашия 
Общински съвет не сме имали такива, но на някои места това е било 

сериозен проблем. На това Общо събрание уведомих колегите тъй като се 
търсеше практика, положителна практика за  доброто сътрудничество 

между изпълнителна и законодателна власт в нашата община и ги 

уведомих, че голяма част от нашите решения се вземат при пълно 

единодушие. Сега, днес дадохме поредното доказателство за това като 

всичките ни решения бяха приети с пълно единодушие.  
= Уведомявам ви, че за периода между двете сесии се проведоха 

редица мероприятия на които Общинския съвет имаше пряко или 

присъствено отношение и участие. Ще започна с последното: знаете, че на 
посещение в нашия регион беше постоянната комисия по образование към 

Народното събрание, която проведе свое изнесено заседание. Вчера на това 
заседание присъстваха значителна част от колегите общински съветници, 

от постоянната комисия по образование , някои от тях в качеството на 
директори, на действащи учители. Полезна беше тази среща защото темите 
са актуални за нашата община – проблема с обучението на деца билингви и 

отпадането на ученици от учебния процес.  
= Поздравявам отново за пореден път Регионална библиотека „Проф. 

Боян Пенев” за множеството инициативи с млади хора. Аз нося всички 

покани и трябва да ви кажа, че изключително високо е нивото на тези 

събития, които се организират под патронажа на библиотеката. Все повече 
се убеждавам, че протегнатата ръка към младите хора дава своя ефект. Все 
повече млади наши съграждани се отзовават на тези участия. Особено е 
впечатляваща вечерта на франкофоните на която организатор беше 
общински съветник госпожа Донева.  
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= Поздравихме по инициатива на ЦУНТ Разград състезанието, което 

се проведе за Световния ден на водата. Между другото то се проведе точно 

пък в деня на щастието. Дано нашите деца да бъдат щастливи.  

= Проведе се и поредното заседание на Ученическия парламент. 
Знаете, че ние имаме отношение към неговата дейност. Ангажирали сме се 
да предоставяме база. Благодаря на госпожа Орешкова за това, че отделя 
от времето и предоставя педагогическия си опит при дейността на това 
младежко формирование. 

= И накрая ви уведомявам, че от името на общинските съветници е 
подготвено поздравление до новия Русенски митрополит Наум. Ще го 

поздравим от името на всички, с пожелание за добра работа и добро 

сътрудничество.  

Аз изчерпах информацията по точка втора от нашия дневен ред но 

знаете, че ще приключим с традиционните поздравления. Господин 

Грънчаров. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Бих желал да споделя нещо с Вас госпожо Председател. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да, да, заповядайте. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Във връзка с това мероприятие което се проведе преди един ден, 

изнесеното заседание на комисията по образование към Парламента 
съвместно с комисията в Общинския съвет ми направи впечатление две 
неща: първото – не бяха поканени всички членове на комисията от 
Общинския съвет Разград и второто е – мисля, че трябва да обърнем 

сериозно внимание върху това нещо и да бъдем малко по – настоятелни 

пред хората, които отговарят за протокола, защото ако трябва да бъда 
честен Вие сте наш представител, Вие сте лицето на Общинския съвет, ние 
сме институция, а бяхте сложени както се казва „ в дъното на кръглата 
маса”. Това не ни прилича и трябва да бъдем по – настоятелни и да бъдете 
там където Ви е мястото. Благодаря. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Грънчаров. Може би да направя едно уточнение: 
заседанието не беше съвместно. То си беше изнесено заседание на 
постоянната комисия по образование към Народното събрание. На това 
заседание бяха поканени наистина не цялата постоянна комисия, защото то 

беше за цялата област и вероятно организаторите са преценили, че е по – 

добре да присъстват действащи директори и преподаватели от постоянната 
комисия. Аз изцяло споделям, много се радвам, че е такъв интереса. Ще 
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продължавам да настоявам за нашето достойно място, но кръглата маса 
затова е кръгла за да сме всички равно отдалечени. Освен това пак казвам, 

то не беше общинско, ние не сме нито съучастник, нито съучредител 
просто бяхме поканени, за което благодарим. Но, да ще си отстояваме 
позициите да бъдем наистина по достойнство оценявани. Въпроса обаче е 
това, че трябва да има полза и да сме си направили съответните изводи. И 

аз мисля, че всички колеги, които присъстваха чуха проблемите. Имаше 
спор, имаше дебат, имаше как да го кажа точно – преоценка или поставяне 
под съмнение на статистиката, което от една страна е така обезпокоително, 

но от друга страна пък показа, че това не е формално заседание. Много се 
радвам, че повечето депутати направиха така нужните презентации и 

уважиха това заседание. Тона беше изключително оперативен. Дадени 

бяха много конкретни предложения от които дано да се възползваме. В 

кръга на шегата – за мен беше интересно какъв е механизма за провеждане 
на такова заседание. Съвсем спокойно можем да кажем, че сме  на нивото 

на една постоянна комисия на Народно събрание. Не са нашите заседания 
на по – ниско ниво. Точно обратното. Вписваме се в техния стандарт. Ако 

няма други желаещи да коментираме актуални въпроси преди да закрия 
днешната сесия на Общинския съвет, с удоволствие ще ми позволите да 
приветствам нашите двама рожденици между двете сесии господин 

Грънчаров и господин Музаффер Мустан, съответно на 17 и на 21 март. 
Бъдете живи и здрави. Приемете нашите пожелания да бъдете все така 
оптимално полезни на Общинския съвет и на семействата си и най – вече 
много щастие и сбъдване на мечтите ви. Заповядайте господин Грънчаров, 
господин Мустан.  

 Благодаря ви за участието.  

Закривам  днешната сесия  на Общински съвет – Разград в 16.00 часа.  
  

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  /П/ Не се чете 
/ Милена Цанева / 

 

 

 

       

    ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
/Наско Анастасов/ 

 
 

 


